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Σήµερα ηµέρα Τρίτη 6 Ιουνίου 2006 και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ Ιωάννης Λασκαρίδης και τα µέλη 
Εύη ∆εµίρη,  Ίριδα Αυδή-Καλκάνη, Γιάννης Παπακώστας, Νέστορας 
Κουράκης, Κωνσταντίνος Τσουράκης. Απών ο Αντιπρόεδρος  
∆ηµήτριος Χαραλάµπης. 

 
Α. Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 
 

1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης κατά τη σηµερινή συνεδρίαση 
ασχολήθηκε µε την υπό της εταιρείας ALPHA ∆ΟΡΥΦΟΡΙΚΗ 
ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ  Α.Ε. ιδιοκτήτριας του ιδιωτικού τηλεοπτικού σταθµού 
ALPHA ενδεχοµένη παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας.  

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την 30η Μαΐου 2006. 

 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις: 

 
Ι.  Το άρθρο 15, παρ. 2 του Συντάγµατος, κατά το οποίον η ραδιοφωνία και η 
τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους. 
 
ΙΙ. Το άρθρο 3 παρ. 1 εδαφ. β του Ν. 2328/1995, κατά το οποίο οι κάθε είδους 
εκποµπές που µεταδίδουν οι τηλεοπτικοί σταθµοί πρέπει να σέβονται την 
προσωπικότητα κάθε προσώπου, η εικόνα του οποίου εµφανίζεται στην οθόνη ή 
µεταδίδονται  το όνοµα ή στοιχεία επαρκή για τον προσδιορισµό του. 
 
ΙΙΙ. Τα άρθρα 6 παρ. 3 και 8 παρ. 1 εδαφ. β και 9 παρ. 2 του Π. ∆/τος 77/2003, κατά 
τα οποία η δεν επιτρέπεται η  µετάδοση εικόνων που έχουν ληφθεί χωρίς 
προειδοποίηση µε χρήση κάµερας και συλλογή στοιχείων και πληροφοριών πρέπει να 
γίνεται µε θεµιτά µέσα ενώ εξάλλου τα πρόσωπα που αναφέρονται στις εκποµπές 
πρέπει να απολαµβάνουν δίκαιης ορθής και αξιοπρεπούς συµπεριφοράς. 
 
IV. Το άρθρο 3 περ. Γ και Ε της υπ΄αριθµ. 6138/Ε/17.3.2000 Αποφάσεως του 
Υπουργού Τύπου και Μ.Μ.Ε. κατά το οποίο το σύµβολο της τρίτης κατηγορίας 
προβάλλεται επί 10΄ λεπτά στην αρχή του προγράµµατος και µετά από κάθε διακοπή, 
ενώ εξάλλου, καθ΄ όλη τη διάρκεια των τρέηλερ επιβάλλεται η εµφάνιση του 
συµβόλου καταλληλότητος.  
 
V. Το άρθρο 4 παρ.  1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4  παρ.  1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
 

 1



 
 
Β. Αιτιολογικό 
 
Εκ των στοιχείων του φακέλου,  των ισχυρισµών του εκπροσώπου της εταιρείας 
ALPHA ∆ΟΡΥΦΟΡΙΚΗ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ  Α.Ε. ιδιοκτήτριας του ιδιωτικού 
τηλεοπτικού σταθµού ALPHA και του υποβληθέντος υποµνήµατος, προέκυψαν τα 
ακόλουθα:   
 
Α.  Κατά την διάρκεια της εκποµπής «Ζούγκλα», που µεταδόθηκε την Πέµπτη 20 
Οκτωβρίου 2005 από τις 23:10 έως τις 02:22 προβλήθηκαν τα εξής: 
 Σήµανση: τρίγωνο σε πλαίσιο χρώµατος πορτοκαλί, κατάλληλο-απαραίτητη η γονική 
συναίνεση  
∆ιάρκεια σήµανσης: κατά την έναρξη επί 6 λεπτά και 45 δευτερόλεπτα, µετά την 
πρώτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την δεύτερη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά 
την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την πέµπτη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά.   
∆ιάρκεια επεξήγησης: πριν την έναρξη µε καρτέλα επί 5΄΄ που αφορά τη σήµανση, 
κατά την έναρξη επί 30΄΄, µετά την πρώτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την 
δεύτερη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 
30΄΄, µετά την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την πέµπτη διακοπή 
για διαφηµίσεις επί 30΄΄ .   
Παρουσιαστής της εκποµπής: κ. Μάκης Τριανταφυλλόπουλος 
Καλεσµένοι: Νάσος Αλευράς – Βουλευτής ΠΑΣΟΚ, Γιώργος Οικονοµέας – 
∆ηµοσιογράφος, Αργύρης Ντινόπουλος – ∆ήµαρχος Βριλησσίων, Βίκυ Παλαιολόγου 
– ∆ηµοσιογράφος, Παναγιώτης Σγουρίδης–Βουλευτής ΠΑΣΟΚ, Κατερίνα 
Αδαµοπούλου – Πολιτευτής της Νέας ∆ηµοκρατίας, νοµικός και αντιπρόεδρος 
νοµαρχιακού συµβουλίου της Αθήνας, Κωνσταντίνος Μαρκόπουλος – Βουλευτής της 
Νέας ∆ηµοκρατίας Ευβοίας, Μανούσος Ντουκάκης – Αντιπρόεδρος πανελλήνιας 
ένωσης φοροτεχνικών Ελλάδος, Σπύρος Ροµποτής – ∆ικηγόρος. 
Στο 20ο λεπτό της µαγνητοταινίας ο παρουσιαστής της εκποµπής προλογίζει βίντεο 
σχετικό µε τον καταγγέλοντα ως εξής:  «Πάµε να δείτε ένα βίντεο. Η κυρία 
Θαλασσινού, η σύζυγος του Ελευθερίου Θαλασσινού….Ο Ελευθέριος Θαλασσινός, 
καθηγητής στο Οικονοµικό Πανεπιστήµιο του Πειραιά, στέλεχος της ∆ΑΚΕ και της 
Νέας ∆ηµοκρατίας αλλά προστατευόµενος του Πασόκ, διευθύνων σύµβουλος της 
Αγροτικής Χρηµατιστηριακής επί Πασόκ µε πολλές διασυνδέσεις, µε κορυφαία 
ονόµατα υπουργών από το Πασόκ, µερικοί εκ των οποίων βγήκαν στην τελευταία µας 
εκποµπή και δήλωσαν ότι δεν γνώριζαν τον κύριο Θαλασσινό. Θα δουν κι εκείνοι 
πως τον γνώριζαν, θα δείτε και σεις αν τον γνώριζαν και θα το απολαύσετε σήµερα το 
θέαµα αλλά και ποιοι άλλοι τον γνώριζαν. Βρήκαµε την κυρία Θαλασσινού στο σπίτι 
της… ο κύριος Θαλασσινός εάν θέλει µπορεί να κάνει παρέµβαση. Ζήτησε να µε δει 
από διευθυντικό στέλεχος του σταθµού µας. Είπα ότι µπορεί να δει τον αρχισυντάκτη 
µου γιατί εγώ έλειπα, ήµουν εκτός Αθηνών και είχα δουλειά και ταξίδευα, και δεν 
επικοινώνησε. Προφανώς δεν ήθελε να συναντήσει κανέναν. Πήγαµε, λοιπόν, στο 
σπίτι… Θαυµάστε τη συµπεριφορά της κυρίας Θαλασσινού».  Στη συνέχεια 
προβάλλεται το σχετικό βίντεο, στο οποίο παρουσιάζεται ο δηµοσιογράφος της 
εκποµπής έξω από την οικία του κυρίου Θαλασσινού. Στο πάνω δεξιά σηµείο της 
οθόνης υπάρχει η ένδειξη Η ΟΙΚΙΑ ΤΟΥ ΛΕΥΤΕΡΗ ΘΑΛΑΣΣΙΝΟΥ και στο κάτω 
δεξιά σηµείο της οθόνης το σήµα της εκποµπής. Τα λεγόµενα των συµµετεχόντων 
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παρουσιάζονται στο κάτω µέρος της οθόνης µε τη µορφή υπότιτλων. Ο 
δηµοσιογράφος εµφανίζεται να πλησιάζει µία γυναίκα (το πρόσωπό της δεν φαίνεται 
καθώς έχει αλλοιωθεί µε µωσαϊκό), η οποία αποβιβάζεται από αυτοκίνητο που 
βρίσκεται έξω από την αποκαλούµενη οικία του κυρίου Θαλασσινού και τη ρωτά: 
«Καλησπέρα σας, εδώ είναι η οικία του κ. Θαλασσινού;». Η γυναίκα απαντά 
καταφατικά και ξεκινά ο ακόλουθος διάλογος µεταξύ τους:  
∆ηµοσιογράφος: «Είµαστε από το γραφείο του Μάκη Τριανταφυλλόπουλου». 
Γυναίκα: «Καλά είµαστε στα καλά µας; Ό,τι θέλει δηλαδή ο Μάκης ο 
Τριανταφυλλόπουλος; Ό,τι δηλαδή… ό,τι καπνίσει στον καθένα δηλαδή; ∆εν είµαστε 
καλά. ∆ηλαδή µαζί µε τον Τριανταφυλλόπουλο τρελαίνεστε και εσείς για να βγάλετε 
ένα φράγκο. ∆ηλαδή είναι φοβερό αυτό το πράγµα. Είναι εξωφρενικό. Περίµενε να 
ηρεµήσουν τα πράγµατα και µετά να δούµε τι θα γίνει όταν ο Τριανταφυλλόπουλος 
θα µπει εκείνος µέσα ή θα πληρώνει. Τότε να ‘ρθείτε, όχι τώρα». 
∆ηµοσιογράφος: «Εσείς είστε η σύζυγός του;» 
Γυναίκα: «∆εν το καταλαβαίνω αυτό. Όχι, η γκόµενά του». 
Στη συνέχεια, παρουσιάζονται πλάνα από το σπίτι του κ. Θαλασσινού. Εµφανίζεται 
στην οθόνη το όνοµα του συντάκτη του ρεπορτάζ, του κ. Ηλία Παπαδηµητρίου. Το 
βίντεο φθάνει στο τέλος του. Η διάρκειά του ήταν ένα λεπτό και πέντε δευτερόλεπτα.    
Στο στούντιο, ο παρουσιαστής σχολιάζει: «Η σύζυγος ή κατά δήλωση της γκόµενα 
του κ. Θαλασσινού επέδειξε αυτό το ύφος και ήθος, που απολαύσατε από την 
τηλεόρασή σας. Και είναι η σύζυγος του παιδαγωγού, ο οποίος διαπαιδαγωγεί τα 
παιδιά σας στο Οικονοµικό Πανεπιστήµιο του Πειραιά και όχι µόνο. Κάνει και 
διάφορες άλλες δουλειές. Ήταν, λοιπόν, ο κύριος αυτός αρχιτέκτονας στις 
επιχειρήσεις του κ. Τσιτσιρίγκου των οικονοµικών του προγραµµάτων, διότι ο 
Τσιτσιρίγκος, κ. Θαλασσινέ, είχε στριπτιζάδικα στο Τέξας. Είχε τινάξει τράπεζες 
στον αέρα, είχε σχέσεις µε Κολοµβιανούς. Έκανε άλλες δουλειές, τις οποίες βέβαια 
όλοι εσείς γνωρίζατε διότι ήσασταν στην Αµερική. Ήταν ο Ελληνοαµερικανός, µε 
ένα βαρύτατο παρελθόν στην πλάτη, ο οποίος όταν το πρώτο σχέδιο του έκλεισε, 
αφού είχε αποµυζήσει τον κόσµο και τον πήραν χαµπάρι, πέρασε στο δεύτερο σχέδιο 
του και από την GOLDSMITH πήγε στην GLOBELEX και όταν ναυάγησε και το 
δεύτερο… ναυάγησε όταν λέµε… αφού ταλαιπώρησε για µεγάλο διάστηµα πολλούς 
επενδυτές και τους απέσπασε τεράστια ποσά, πέρασε στο τρίτο σχέδιο NESSA. Αλλά 
µέχρι να φθάσει στον ΝESSA είχε κυκλώσει το Πασόκ, τη Νέα ∆ηµοκρατία, τους 
πάντες, του έγραφαν άρθρα ο σηµερινός πρωθυπουργός Κωνσταντίνος Καραµανλής, 
ο Γεώργιος Παπανδρέου ως υπουργός εξωτερικών, η κ. Ντόρα Μπακογιάννη, ο κ. 
Γιώργος Ρωµαίος ήταν και συνεργάτης παρακαλώ του περιοδικού, δηλαδή ένας 
άνθρωπος που έπρεπε να γνωρίζει και τα εντάλµατα της Ιντερπόλ, τα εντάλµατα 
δίωξης που είχε εκ των υπηρεσιών του δηλαδή, αλλά υποτίθεται ότι ένας υπουργός, 
που έχει υπηρετήσει σε αυτό το πόστο έχει και γνωριµίες, -έτσι δεν είναι;- Και µετά 
και αφού εγκαταλείψει το υπουργείο έχει και κάποια σχετική πληροφόρηση. Είναι 
έτσι κ. Ντινόπουλε ή κάνω λάθος;» 
κ. Ντινόπουλος: «Το θεωρώ αυτονόητο».  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Αυτονόητο είναι αυτό».  
Στο σηµείο αυτό, ένα άλλο µέλος του πάνελ διαφωνεί λέγοντας ότι εκείνος δεν το 
θεωρεί αυτονόητο.  Ο κ. Τριανταφυλλόπουλος απαντά: «∆εν πειράζει. Όποιος θέλει 
δεν το θεωρεί εδώ µέσα αυτονόητο. Ξέρετε κάτι; Ό,τι και να πείτε, σηµασία έχει ο 
κόσµος που παρακολουθεί τι θεωρεί αυτονόητο. Εκείνο είναι το σηµαντικότερο. 
∆είτε το δεύτερο τεύχος κυρίες και κύριοι του περιοδικού, το οποίο βρέθηκε στα 
χέρια µας. Το περιοδικό, όπως σας είπα, κυκλοφόρησαν µόνο τρία ή τέσσερα τεύχη, 
µόνο και µόνο για να φιγουράρουν οι κορυφαίοι πολιτικοί της χώρας, να παγιδευτούν 
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στο περιοδικό του για να το επιδεικνύει στους επενδυτές και να αποκτά κύρος και να 
τους λέει: ελάτε τώρα, περάστε µέσα. Εδώ, ο Καραµανλής, Παπανδρέου, Ντόρα 
Μπακογιάννη, Ρωµαίος, Τσοχατζόπουλος … Τι είναι αυτά τώρα. Στο δεύτερο τεύχος, 
λοιπόν, µε ηµεροµηνία Μάιος-Ιούνιος του 2002 του FOREIGN POLICY, 
χαιρετισµούς δίνει ο τότε πρόεδρος του Συνασπισµού Νίκος Κωνσταντόπουλος, ο 
πρώην πρόεδρος της Βουλής Απόστολος Κακλαµάνης και υπάρχει και δεκασέλιδη 
συνέντευξη του Γιώργου Παπανδρέου. Παρακολουθήστε το». 
Στο 26ο λεπτό της µαγνητοταινίας προβάλλεται βίντεο, όπου παρουσιάζεται το 
προαναφερθέν περιοδικό. Στο πάνω δεξιά σηµείο της οθόνης υπάρχει η ακόλουθη 
ένδειξη ΚΙ ΑΛΛΟΙ ΠΟΛΙΤΙΚΟΙ ΣΤΟ ΠΕΡΙΟ∆ΙΚΟ ΤΩΝ ΘΑΛΑΣΣΙΝΟΥ-
ΤΣΙΤΣΙΡΙΓΚΟΥ. Η δηµοσιογράφος εκφωνεί τα εξής: «Νάτο το δεύτερο τεύχος του 
FOREIGN POLICY. Τεύχος Μαΐου-Ιουνίου 2002. Ακόµη, κανείς δεν ξέρει τίποτα 
και ορίστε η απόδειξη. Κάτω από τον κ. Θαλασσινό, οι κύριοι Παναγιώτης 
Ρουµελιώτης και Βασίλης Τσιτσιρίγκος. Στο πρώτο τεύχος, την προσπάθεια 
χαιρέτησαν ο Κώστας Καραµανλής και ο Γιώργος Παπανδρέου. Σε αυτό το δεύτερο 
τεύχος, φιλοξενούνται οι χαιρετισµοί του τότε προέδρου της Βουλής των Ελλήνων, 
Απόστολου Κακλαµάνη και του τότε προέδρου του Συνασπισµού, Νίκου 
Κωνσταντόπουλου. Οι δυο τους θεωρούν ιδιαίτερα σηµαντικό γεγονός, στο χώρο του 
περιοδικού τύπου, την ελληνική έκδοση του FOREIGN POLICY, που έρχεται να 
καλύψει ένα σηµαντικό κενό. Γυρίζουµε τώρα στη σελίδα 22 και διαβάζουµε τη 
συνέντευξη του τότε υπουργού εξωτερικών, Γιώργου Παπανδρέου, που θεωρεί την 
Ελλάδα αιχµή του δόρατος της ευρωπαϊκής ένωσης στα Βαλκάνια. Ο υπουργός 
εκθέτει τις απόψεις του σε µια ενδεκασέλιδη συνέντευξη µε φωτογραφίες και µεστό 
πολιτικό λόγο. Στο ίδιο τεύχος φιλοξενούνται άρθρα ευρωπαίων και αµερικανών 
καθηγητών και αναλυτών. ∆οκίµια, απόψεις και φυσικά το άρθρο του κ. Θαλασσινού 
στη σελίδα 75, που πραγµατεύεται την νοµιµοποιητική βάση της παρεµβατικής 
πολιτικής των ΗΠΑ».Το βίντεο φθάνει στο τέλος του. Η διάρκειά του ήταν ένα λεπτό 
και δεκαεπτά δευτερόλεπτα. Κατά τη µετάδοσή του, εµφανιζόταν το εξώφυλλο του εν 
λόγω περιοδικού και κάθε φορά που η δηµοσιογράφος αναφερόταν σε κάποιο 
συγκεκριµένο άρθρο ή κοµµάτι του, αυτό παρουσιαζόταν στην οθόνη. Ως συντάκτες 
του ρεπορτάζ εµφανίζονται οι κύριοι Μάνος Κακλαµάνος και Σταύρος Μαρίνης.     
Όταν επιστρέφουµε στο στούντιο, ο παρουσιαστής αναφέρει τα εξής: «Πριν 
περάσουµε στις µεγάλες αποκαλύψεις, οι οποίες θα αφήσουν ίσως µερικούς 
ανυποψίαστους µε ανοικτό το στόµα, θα παρακολουθήσετε µία συνέντευξη που µας 
έδωσε, εάν θέλετε µία συνοµιλία που κατέγραψα εγώ µε διευθυντικό στέλεχος της 
εταιρίας του Τσιτσιρίγκου. Το όνοµα της οποίας κυρίας αυτής δεν θα αποκαλύψω, 
διότι είναι θύµα του Τσιτσιρίγκου, είναι µία µάνατζερ που έχει κάνει πολύ καλές 
σπουδές στο εξωτερικό, που πίστεψε ότι πάει σε µία σοβαρή εταιρία, που 
παγιδεύτηκε εκεί µέσα και που είδε αυτά τα οποία δεν πίστευε ποτέ ότι θα 
συναντήσει στη χώρα της, στην πατρίδα της επιστρέφοντας από τις σπουδές της. Για 
δείτε το πρώτο µέρος, όπου µας περιγράφει πως την έπεισε ο Θαλασσινός να 
εργαστεί στο περιοδικό του Τσιτσιρίγκου». Στις 28΄:19΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) 
παρακολουθούµε βίντεο µε τη εξής συνέντευξη του παρουσιαστή µε την εν λόγω 
κυρία, της οποίας το πρόσωπο είναι καλυµµένο µε µωσαϊκό για να µην 
αναγνωρίζεται. Καθ’ όλη τη µετάδοσή του στο πάνω δεξιά σηµείο της οθόνης 
υπάρχει η ένδειξη ∆ΙΕΥΘΥΝΤΙΚΟ ΣΤΕΛΕΧΟΣ ΤΟΥ ΠΕΡΙΟ∆ΙΚΟΥ “FOREIGN 
POLICY”. Στο κάτω µέρος της οθόνης παρουσιάζονται το τηλέφωνο επικοινωνίας 
και η ηλεκτρονική διεύθυνση της εκποµπής και η ένδειξη Η ΠΑΓΙ∆Α. Στο κάτω 
δεξιά σηµείο της οθόνης υπάρχει το σήµα της εκποµπής.              
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Εσύ τι θέση είχες ακριβώς στο περιοδικό;» 
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Στέλεχος του περιοδικού: «Εγώ ήµουν στην ουσία ο εργολάβος, που θα 
υλοποιούσε…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Όχι, θεωρητικά τι ήσουν. Αυτό να µου πεις». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Θεωρητικά ήµουν…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Associate publisher». 
Στέλεχος του περιοδικού: «…associate publisher, δηλαδή συνεργάτης εκδότης αλλά 
στο κοµµάτι της παραγωγής. Όχι, δεν είχα καµία σχέση µε την δηµοσιογραφική 
πλευρά, αν την πούµε έτσι». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Εσύ, όταν πήγες, δεν γνώριζες ότι είναι κοµπίνα αυτό;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Που να ξέρω. Όταν µου έβαλε µπροστά το FOREIGN 
POLICY εγώ νεραντζούλα έτσι; Επαγγελµατίας ούσα αλλά από την άλλη µεριά ήταν 
το FOREIGN POLICY. ∆ηλαδή για µένα η µεγαλύτερη ευκαιρία, όλη µου την … το 
όνειρό µου, ρεπορτάζ foreign affairs, έτσι νόµιζα εγώ στην αρχή ότι θα εµπλακώ γιατί 
µου είχε πει ότι θα είναι ένθετο σε µία ηµερήσια εφηµερίδα. Ε, ότι θα είναι διεθνές 
δίκαιο…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Foreign affairs…» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Όλα αυτά είναι foreign affairs. Ο,τιδήποτε ονειρευόµουνα 
για να µπορέσω να νιώθω ότι κάτι κάνω τελοσπάντων γιατί τόσα χρόνια σπούδαζα. 
Λοιπόν, µου το παρουσίασε πάρα πολύ ωραίο, εξαφανίζεται. Και µε παίρνει το 
Σεπτέµβριο και µου λέει: τελικά θα το εκδώσουµε εµείς. Μπορείς µου λέει να µου 
κάνεις ένα… µία πρόταση για το πώς θα µπορούσαµε να το υλοποιήσουµε αυτό στην 
Ελλάδα; Γιατί εµείς δεν έχουµε τη γνώση. Έχουµε σίγουρα όλες τις γνωριµίες αλλά 
δεν έχουµε τη γνώση. Θα είναι… Έχουµε τον κύριο Ρούκουνα, τον κύριο Λιανό, που 
είναι στην προεδρία της ∆ηµοκρατίας, µου παρουσίασε έναν µεγάλο αριθµό 
ανθρώπων που τους ήξερα γιατί ήταν πανεπιστηµιακοί ήταν… Ήξερα τον κύριο ….. 
Τον ήξερα δεν…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ε, βεβαίως». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ήξερα τον κύριο Ρωµαίο. Ήξερα ανθρώπους που για µένα 
ήταν εγγύηση. Μου είπε για τον κύριο Ρουµελιώτη, ότι ο γιος του κ. Θαλασσινού και 
η κόρη του κ. Ρουµελιώτη ήταν µαζί, είχαν σχέση οπότε ήταν σε εισαγωγικά 
συµπέθεροι, οπότε υπήρχε και αυτή η στενή σχέση η οικογενειακή και για να υπάρχει 
ένα µεγαλύτερο πρεστίζ στο περιοδικό ούτως ώστε να πάρουν την άδεια από την 
Αµερική έπρεπε να υπάρχει όλο αυτό το boarding… Εγώ είπα: τι ωραία. Αφού πια 
φτάσαµε στο σηµείο να µου πει κάνε… πόσο θα στοιχίζει, του είπα εγώ ένα… µια 
πρόταση, µια περίληψη πέντε σελίδων και του λέω για να είναι… αυτό το περιοδικό 
για να λειτουργήσει χρειάζεται διακόσια εκατοµµύρια το χρόνο στην καλύτερη 
περίπτωση, για να µην γίνουν εκπτώσεις στην ποιότητα και να µπορέσουµε να 
είµαστε συνεπείς µε τη διεθνή έκδοση και για να κάνουµε break είπε ξεχάστε το. 
Θέλουµε µια πενταετία αλλά… του λέω: που θα βρούµε τα λεφτά; και λέει: µην 
ανησυχείς. Υπάρχει ένας εξαιρετικός επιχειρηµατίας ο οποίος είναι δικός µου 
άνθρωπος, δεν µπορείς να διανοηθείς τι δαιµόνιος… τι, πόσα…τι πτυχία έχει… Εγώ 
εντάξει τα ακούω βερεσέ τα πολλά αυτά…»  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Για τον Τσιτσιρίγκο αυτό;»    
Στέλεχος του περιοδικού: «Ναι. Για τον Τσιτσιρίγκο, µε τον οποίο όλα τα ραντεβού 
τα κανόνιζε στην Αγροτική finance. ∆ηλαδή αν έχει ένα logbook το security της ΑΤΕ 
finance σίγουρα θα υπάρχει παντού το ότι πήγαινε συνέχεια ο Τσιτσιρίγκος, γιατί 
έδινες ταυτότητα για να µπεις. Λοιπόν, τον βλέπω, µου φάνηκε ένας εξαιρετικός 
κύριος…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ο Βασίλης Τσιτσιρίγκος;» 
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Στέλεχος του περιοδικού: «Ο Βασίλης. Εγώ δεν ξέρω κανέναν άλλον. Αυτόν έβλεπα. 
Και αυτόν τον έχω δει όσο δεν µας χρωστούσε λεφτά. Μετά άφαντος. Τον ψάχναµε. 
Λοιπόν, από τον Άννα στον Καϊάφα τα έριχνε ο ένας στον άλλο. Τέλοσπάντων, πάω 
εκεί… µου λένε όλα αυτά, η σύσταση… Ό,τι λεφτά ζήτησα µου τα δώσανε. Λέω: 
κοίτα ρε παιδί µου τόσο καίγονται… κάτι γίνεται». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Σου τα δώσανε στα λόγια» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Εννοείται στα λόγια. Φεύγουµε, γυρίζουµε, πάλι τίποτα. 
Λέω: µα, πότε θα γίνει; Μου λέει: τέλος Ιανουαρίου, µην ανησυχείς. ∆εν έχουµε 
ακόµα βρει γραφεία. Και µε πάνε µια µέρα τέλη Ιανουαρίου στον ΤΗΡΕΑ, όπου τα 
έχασα… ∆ηλαδή εγώ στην  ALTEC που υπήρχαν τα δις τέτοια πολυτέλεια δεν είχα 
δει. Ούτε στον Κοπελούζο που ήταν τα έργα τέχνης που πήγα για το ένα interview. 
Αυτό που είδα ήταν φοβερό. ∆ηλαδή όχι τόσο από πλευράς επένδυσης υλικών αλλά 
από πλευράς εξοπλισµού».  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ντεκόρ…» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Και ντεκόρ. Το ντεκόρ ήταν πανάκριβο. Λοιπόν, πάω εκεί 
και µου λένε: αυτό είναι εδώ, θα πάρουµε εµείς τον κάτω όροφο, δεν τα βρίσκουµε µε 
την ιδιοκτήτρια που τα έχει, διότι είµαστε πλούσιοι και µας εκµεταλλεύεται και µην 
ανησυχείτε θα κάνουµε το ίδιο… Πείτε µας τι ανάγκη έχετε…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιος σας τα είπε αυτά;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ο Τσιτσιρίγκος µε τον Θαλασσινό. Πείτε µας τι ανάγκη 
έχετε για όλα αυτά και εµείς θα τα υλοποιήσουµε σε πολύ σύντοµο χρονικό 
διάστηµα. Γιατί υπήρχε ένα deadline, του Θαλασσινού deadline, που ήθελε να βγει το 
περιοδικό το Μάρτη γιατί τον Απρίλιο θα γινόταν ένα… µια µεγάλη… ένα forum, δεν 
ξέρω, δεν θυµάµαι ακριβώς τι ήταν, µια ηµερίδα στην Ουάσινγκτον DC όπου ήθελε 
να πάει µε το πρώτο τεύχος». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιος;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ο Θαλασσινός». 
Στο σηµείο αυτό το βίντεο διακόπτεται και επιστρέφουµε στο στούντιο όπου ο 
παρουσιαστής λέει: «Μάλιστα. Γεύµατα εργασίας, λοιπόν, και ποιοι συµµετείχαν. Τα 
γεύµατα… Όλοι γνωρίζετε το γνωστό εστιατόριο επί της οδού Λυκαβηττού, το «17» 
όπου µαζεύονται πολιτικοί, δηµοσιογράφοι στο Κολωνάκι. Είναι ένα γνωστό στέκι. 
[…] Εκεί, λοιπόν, έγιναν τα δύο τραπέζια, όπου συµµετείχε ο κύριος Θαλασσινός ο 
οποίος κατά τα άλλα δεν γνώριζε τον Τσιτσιρίγκο, ήταν ο κύριος Ρωµαίος, ο πρώην 
υπουργός του Πασόκ και κάποιοι άλλοι. Για ακούστε λίγο».  
Το βίντεο µε τη συνέντευξη συνεχίζεται: 
Στέλεχος του περιοδικού: «Περνάνε οι µέρες και µας καλούν όλους στον Φώτη, στο 
«17» να φάµε. Όπου είναι και ο κύριος Ρουµελιώτης και ο κύριος Ρωµαίος και ο 
κύριος Πανδάνης και ο κύριος…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Από πολιτικά πρόσωπα ποιοι ήταν σε αυτό το τραπέζι;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Μόνο… ο κύριος Νιάνιας… Από πολιτικά πρόσωπα ήταν 
µόνο ο κύριος Ρωµαίος -τον θεωρώ πολιτικό πρόσωπο- και ο κύριος Ρουµελιώτης. 
Μάλιστα, και ο κύριος Ρουµελιώτης και ο κύριος Ρωµαίος και οι περισσότεροι ήταν 
πολύ επιφυλακτικοί. ∆ηλαδή δεν έδειχναν οι άνθρωποι να γνωρίζουνε. Και γύρισαν 
και είπαν: Που θα βρεθούν τα λεφτά αυτά; Πως θα ξέρουµε εµείς ότι θα εµπλακούµε 
σε µία τέτοια ιστορία χωρίς να ξέρουµε από πού προέρχονται οι πόροι της 
χρηµατοδότησης; Και λέει ο κύριος Θαλασσινός: ο κύριος Τσιτσιρίγκος είναι 
επιφανής επιχειρηµατίας και όλα αυτά και να είσαστε σίγουροι, εγγυώµαι εγώ 
προσωπικά θα υπάρξει απόλυτη διαφάνεια. ∆εν θα γυρίσω ποτέ να επαναλάβω τα 
καυχήµατα του καθενός έτσι; Υπήρχε … Και ένα από τα καυχήµατα ήταν ότι είδαν 
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έναν υπουργό της κυβέρνησης τότε και θα έκαναν µία δουλειά, θα ήταν δηλαδή στην 
ουσία ένα χρηµατιστήριο…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιον υπουργό;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Αυτοί έλεγαν αυτό. ∆εν µπορώ εγώ να πω…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιος τα έλεγε αυτά;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ο Θαλασσινός. Γιατί εγώ τον Τσιτσιρίγκο δεν τον έβλεπα. 
Όχι. ∆ηλαδή ο Θαλασσινός ερχόταν σε εµάς…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆ηλαδή της κυβέρνησης του Πασόκ υπουργό;»    
Στέλεχος του περιοδικού: «Ναι. ∆ηλαδή έλεγε… Ερχόταν στο περιοδικό, τις λίγες 
στιγµές γιατί δούλευε στην ΑΤΕ finance. Κι όταν ερχόταν και έλεγε: τι κάνετε παιδιά, 
που βρισκόµαστε; και µεταφράσαµε; κάναµε; Μιλούσε στα τηλέφωνα µε ανθρώπους 
που δεν ξέρουµε ποιοι ήτανε στην άλλη πλευρά αλλά µιλούσε δυνατά έτσι ώστε… 
δηλαδή εγώ θα… αν µιλούσα µε κάποιον υπουργό -που δεν µιλούσα ποτέ µε 
υπουργούς- θα προσπαθούσα να τον προστατεύσω και δεν θα έβγαινα στη φόρα να 
πω το όνοµά του και να τον εκθέσω». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ε, βέβαια». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Τελοσπάντων. Λέγανε για ένα µεγάλο project που θα είχε 
να κάνει µε ενέργεια και θα ήτανε διαβαλκανικό και θα ήτανε ένα χρηµατιστήριο 
ενέργειας. Ο νοών νοείτω βέβαια σε ποιο υπουργείο θα µπορούσαν να απευθυνθούν 
αλλά …» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Στο ανάπτυξης. Ε, υπουργός… για τον Τσοχατζόπουλο 
µιλάµε εκείνη την περίοδο». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ναι, αλλά δεν ξέραµε αν αυτά ήτανε οι φαντασιοπληξίες 
του Θαλασσινού, γιατί έλεγε πάρα πολλά ψέµατα». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Οι συνεντεύξεις αυτές πως πάρθηκαν του Παπανδρέου οι 
χαιρετισµοί, Καραµανλή…» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Λοιπόν , αυτά… Στέλνανε γράµµα στο γραφείο και µε 
χίλια παρακάλια και µάλιστα πολλές φορές κι από τη δικιά µας παραγωγή, κάναµε 
follow up, δεν µας έχει έρθει το γράµµα… ναι, ναι, ναι, µισό λεπτό. ∆εν τα γράφανε 
οι… ούτε ο Καραµανλής έγραψε τίποτα, δεν πιστεύω δηλαδή αν το ήξερε ότι έφυγαν 
αυτά ή όπως γίνεται…»   
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Υποθέτεις». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Πιστεύω. ∆ηλαδή δεν πιστεύω ότι …» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιοι µεσολάβησαν για να παρθούν όλες αυτές οι 
συνεντεύξεις;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ο Θαλασσινός, ο Ευρυβιάδης και οι άνθρωποι του ΑΤΤΙ». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ο Τζαρατζόγλου όµως λέει και ο Παναγιώτης ο …» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Ότι;» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ότι υπήρχε σχέση µε τον Τζαρατζόγλου. Επικοινωνούσαν 
… και τέτοια». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Εµένα µπροστά µου, µία φορά µόνο, που είπαν ότι θα 
πάνε να κάνουν αυτό το ραντεβού και υποψιάζοµαι ότι αυτή η εταιρία, που έδειχνες 
χθες ότι είναι µέλος, έχει να κάνει µε ενέργεια». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ναι». 
Στέλεχος του περιοδικού: «Πιστεύω ότι έχει να κάνει πάρα πολύ µε αυτό που ήθελαν 
να κάνουν, την πρόταση και µάλιστα είχε υποβληθεί πρόταση τότε από ότι άκουγα 
εγώ. Τώρα στον Γιώργο τον Παπανδρέου, τη συνέντευξη που είναι στο δεύτερο 
τεύχος την πήραν ο Θαλασσινός και ο Μάριος ο Ευρυβιάδης. Α, επίσης πουλούσαν 
εκδούλευση σε όλους αυτούς τους κυρίους ότι επειδή στην έκδοση την international 
υπήρχε ο Μωϋσής Ναϊ. Μεγάλη προσωπικότητα στον οικονοµικό χώρο και µάλιστα 
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στον Νταβός ήταν από τους κύριους οµιλητές. Ε, και τους πουλούσαν εκδούλευση ότι 
θα περάσουν τα άρθρα τους στη διεθνή έκδοση, που για αυτούς είναι µεγάλο 
πρεστίζ». 
Το βίντεο φθάνει στο τέλος του στις 38΄:12΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας).  
Επιστρέφουµε στο στούντιο. Ο παρουσιαστής λέει τα εξής: 
«∆ηλαδή καταλάβατε η παγίδα; Στους πολιτικούς αυτούς ο κύριος Θαλασσινός και οι 
υπόλοιποι µετέφεραν, δηλαδή στους κορυφαίους πολιτικούς της χώρας όπου ο ένας 
σήµερα είναι πρωθυπουργός και ο άλλος αρχηγός της αξιωµατικής αντιπολίτευσης 
ότι τα άρθρα τους θα περάσουν στο FOREIGN POLICY το ξενόγλωσσο, το 
αµερικανικό. Και βέβαια εν τη µαταιοδοξία τους, κολακεύτηκαν και σου λέει καλά 
άρθρα δικά µας. Εκεί µπαίνουν άρθρα… ∆ύσκολο να γράψει και ο Μπους σε αυτό το 
περιοδικό». 
Στη συνέχεια ο κύριος Μαρκόπουλος, βουλευτής Ν∆ Ευβοίας, κάνει την ακόλουθη 
ερώτηση: «Έχουµε διευκρινίσει αν οι άνθρωποι αυτοί είχανε το ΟΚ, την υπογραφή 
του FOREIGN POLICY για την έκδοση στην Ελλάδα;» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ναι, ναι». 
κ. Μαρκόπουλος: «Είναι τσεκαρισµένο;» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Προσπαθήσαµε να ανακαλύψουµε τι συµβαίνει, δεν 
υπήρχε περίπτωση να κυκλοφορήσει. Βέβαια, σε υποψίες µας έβαλε, κύριε βουλευτά, 
το γεγονός ότι το περιοδικό δεν βγήκε στα περίπτερα, είχε µόνο τρία τεύχη και 
προφανώς κι εκεί µπορεί να έχει γίνει κάποια κοµπίνα αλλά…»  
κ. Μαρκόπουλος: «∆ιότι από την ώρα -µε συγχωρείς που σε διακόπτω- αλλά από την 
ώρα που ο άνθρωπος αυτός καταζητείται και στις Ηνωµένες πολιτείες ένα τέτοιο 
περιοδικό το βρίσκω λιγάκι…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «…. µπορεί να βγει µε την άδεια της διεύθυνσης του…» 
κ. Μαρκόπουλος: «Της µαµάς εταιρείας». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ακριβώς. Ακούστε λοιπόν. Όχι µόνο εδιώκετο εκεί αλλά 
εδιώκετο και εδώ». 
κ. Μαρκόπουλος: «Ιντερπόλ» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Και πολύ σωστά ένας υπουργός της παρούσης 
κυβερνήσεως µου επεσήµανε ότι αν εµείς ήµαστε τόσο απροστάτευτοι από τις 
µυστικές υπηρεσίες αυτού του κράτους, πρωθυπουργοί και αρχηγοί αξιωµατικής 
αντιπολίτευσης και πρώην υπουργοί εξωτερικών και µας αφήνουν έρµαιο στα χέρια 
του κάθε απατεώνα, λωποδύτη να µας εξευτελίζει κατά αυτόν τον τρόπο, τότε όντως 
δεν υπάρχει κράτος. Τότε όντως είναι διάτρητο το κράτος. Και αν οι υπηρεσίες… Και 
εδώ µουδιάζουν όλοι. Και Πασόκοι και Νεοδηµοκράτες. ∆ιότι δεν µπορεί να πει…» 
Ακολουθεί έντονη συζήτηση µεταξύ του παρουσιαστή και των καλεσµένων σχετικά 
µε το αν υπήρχε ευθύνη ή όχι των πολιτικών που συµµετείχαν µε τα άρθρα τους στο 
περιοδικό FOREIGN POLICY.  
Από τις 45΄:17΄΄ έως τις 45΄:39΄΄ υπάρχει τεχνικό πρόβληµα στην κασέτα και 
διακόπτεται η µετάδοση. Όταν επανέρχεται η εικόνα, παρακολουθούµε τη συνέχεια 
του βίντεο µε τη συνέντευξη του κ. Τριανταφυλλόπουλου µε το διευθυντικό στέλεχος 
του περιοδικού FOREIGN POLICY.  
Στέλεχος του περιοδικού: «…Με παίρνει και µου λέει: δεν θα σου πω που έχεις 
µπλέξει, γιατί θα σε µπλέξω περισσότερο». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ποιος;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Μου είπε ο δικηγόρος µου. Αλλά φεύγεις αύριο από εκεί. 
Αυτή τη στιγµή. Μου λέει: δεν έχω καµία όρεξη να σε δω µπλεγµένη µε τέτοιους 
ανθρώπους. Όταν έφυγα λοιπόν εγώ είχανε εκείνη την ηµέρα µια ηµερίδα στο ΕΒΕΑ 
-εγώ είχα σταµατήσει να πηγαίνω- γιατί είχα µαλώσει µε τον Θαλασσινό γιατί δεν 
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πλήρωνε τους ανθρώπους και τους πλήρωνα εγώ µε τα δικά µου τα λεφτά. Αυτά είναι 
µέσα στα εξώδικα και έχουν απαντηθεί όλα αυτά. Ε, και πήγαινα είτε στο Φίλιον εδώ 
και καθόµουνα για να περάσει η µέρα και ερχόταν η γραµµατέας µου και µου έλεγε τι 
γινόταν είτε στην Βαλαωρίτου στην µπρασερί, πάλι εκεί ξέρεις στο district, στον τόπο 
του εγκλήµατος. Λοιπόν, νοµίζανε ότι εγώ θα πάω να τους χαλάσω την ηµερίδα στο 
ΕΒΕΑ και ήταν προσκεκληµένος και ο κύριος Τσοχατζόπουλος. Αλλά εγώ δεν είχα 
καµία τέτοια όρεξη. Προσπάθησα µόνο να πάρω τα λεφτά µου και ο δικηγόρος µου ο 
κύριος Γαβαλάς που είναι ένας έτσι πολύ χαµηλών τόνων εργατολόγος, δικηγόρος 
µου είπε ότι και να κερδίσουµε δεν µπορούµε να εκτελέσουµε πουθενά. Άσε, δε που 
έρχονται εδώ και µε απειλούν ο ένας από τους δικηγόρους του Θαλασσινού. Και 
εµένα µε έπαιρνε ο Θαλασσινός και µου έλεγε: θα σου κόψω τα πόδια, θα σε αυτό, θα 
σε εκείνο, τα παιδιά σου, δηλαδή…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Για ποιο λόγο;» 
Στέλεχος του περιοδικού: «Γιατί; Γιατί αν έφευγα εγώ δεν µπορούσε να γίνει το 
περιοδικό. ∆εν το ξέρανε να το φτιάξουνε».  
Το βίντεο φτάνει στο τέλος του στις 47΄:08΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας). 
Στη συνέχεια, ο παρουσιαστής αναφέρεται στον κύριο Αποστόλου, που σύµφωνα µε 
πληροφορίες είναι σύµβουλος στο υπουργείο Οικονοµικών. Παρουσιάζεται βίντεο 
σχετικά µε το ποιος είναι ο κύριος Αποστόλου καθώς και το ιδιωτικό συµφωνητικό, 
που υπογράφηκε µεταξύ του ιδίου και του κυρίου Τσιτσιρίγκου, τον Σεπτέµβριο του 
2005. Στο στούντιο, ο κ. Τριανταφυλλόπουλος παρουσιάζει έγγραφο, το οποίο 
απέστειλε ο κύριος Αποστόλου πριν την εκποµπή. Σε αυτό, παρουσιάζεται η λύση 
του ιδιωτικού συµφωνητικού, που παρουσιάστηκε προηγουµένως. Κατά τον κ. 
Τριανταφυλλόπουλο το έγγραφο αυτό δεν είναι επίσηµο και αποτελεί µια µάταιη 
προσπάθεια του κυρίου Αποστόλου να αµβλύνει τις εντυπώσεις. Συνεχίζεται η 
συζήτηση για τις απάτες του κ. Τσιτσιρίγκου και την συνεργασία του µε το ελληνικό 
υπουργείο οικονοµικών.  Στη συνέχεια, προβάλλεται βίντεο µε το αντικείµενο του 
συµφωνητικού για το οποίο έγινε λόγος προηγουµένως. Αποτελεί, λοιπόν, αυτό 
συµφωνία της εταιρείας ΤΗΡΕΑΣ του κυρίου Τσιτσιρίγκου και της Cosmote και το 
1/3 των εσόδων θα παίρνει η εταιρία που εκπροσωπεί ο κ. Αποστόλου για τις 
υπηρεσίες που παρείχε για τη σύναψη και υπογραφή της παραπάνω σύµβασης.  Σε 
επόµενο βίντεο, παρακολουθούµε συνοµιλία δηµοσιογράφου της εκποµπής µε τον 
κύριο Αποστόλου σχετικά µε το θέµα αυτό, κατά την οποία ο σύµβουλος του 
υπουργείου οικονοµικών αρνείται ότι γνώριζε ότι ο κύριος Τσιτσιρίγκος εµπλεκόταν 
στην συµφωνία. Στο στούντιο, συνεχίζεται η συζήτηση γύρω από το πρόσωπο του κ. 
Αποστόλου. Ο παρουσιαστής αναφέρει ότι σύµφωνα µε πληροφορίες ήταν ειδικός 
σύµβουλος του κ. Ρεγκούζα, υφυπουργού τότε του υπουργείου Οικονοµικών. Στη 
συνέχεια, προβάλλεται η συνέχεια της συνοµιλίας του δηµοσιογράφου της εκποµπής 
µε τον κ. Αποστόλου. Σε ερώτηση του δηµοσιογράφου για το αν το project που 
ανέλαβε η εταιρεία του ήταν µε διαγωνισµό ή από απευθείας ανάθεση από το 
υπουργείο, ο κ. Αποστόλου απάντησε ότι τηρήθηκαν όλες οι νόµιµες διαδικασίες 
αλλά δεν απάντησε καταφατικά ούτε για την µία εκδοχή ούτε για την άλλη και όταν 
ρωτήθηκε για το ύψος της αµοιβής που η εταιρεία του θα εισέπραττε απάντησε ότι 
ήταν πολύ χαµηλή αλλά αρνήθηκε να προσδιορίσει το ποσό. Στο στούντιο, ακολουθεί 
τηλεφωνική παρέµβαση του κ. Αποστόλου σχετικά µε τον τρόπο µε τον οποίον  
συνεργαζόταν µε το υπουργείο οικονοµικών και τον κ. Ρεγκούζα συγκεκριµένα, ποιο 
είναι το project που ανέλαβε η εταιρεία του και το ύψος της αµοιβής της εταιρείας 
που εκπροσωπεί. Αναφέρθηκε και στη σύµβαση µε την εταιρεία ΤΗΡΕΑΣ, λέγοντας 
ότι δεν γνώριζε ότι ο κ. Τσιτσιρίγκος βρισκόταν πίσω από αυτήν. Ακολουθεί  
διάλογος µεταξύ του κ. Αποστόλου και του πάνελ.  Στις 1:29΄:37΄΄ (ένδειξη 
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µαγνητοταινίας) ο κ. Τριανταφυλλόπουλος αναφέρει τα εξής: «Ακούστε λίγο: 
Αρχιτέκτονας του Τσιτσιρίγκου είναι ο Θαλασσινός για τον οποίο θα δείτε στη 
συνέχεια τι υπάρχει για να φρίξει ο κόσµος». ∆ιακόπτει για µια σύντοµη τηλεφωνική 
παρέµβαση από τον κύριο Κώστα Φωτόπουλο, ελεγκτή Σ∆ΟΕ σχετικά µε το θέµα της 
σύµβασης του κ. Τσιτσιρίγκου µε τον κ. Αποστόλου. Και συνεχίζει λέγοντας: 
«Ακούστε λίγο: Ο κ. Θαλασσινός, λοιπόν, ο αρχιτέκτονας αυτής της φάρσας και ο 
δάσκαλος ο πανεπιστηµιακός, δείτε στη «Ναυλαγορά», στο περιοδικό αυτό που έχω 
στα χέρια µου µε ηµεροµηνία 5/3/2005 το ένα και το άλλο είναι 26/2/2005, λέει 
λοιπόν: “Επαναστατικό σχέδιο για την αναβάθµιση της ναυτικής εκπαίδευσης στην 
ανωτατοποίηση της στην ουσία και όχι στα χαρτιά και την παραγωγή αξιωµατικών µε 
µεγάλες δυνατότητες έχει επεξεργαστεί το Ναυτιλιακό Τµήµα του Πανεπιστηµίου 
Πειραιά. Το σχέδιο αυτό έχει ήδη υποβληθεί στον Υπουργό Εµπορικής Ναυτιλίας, 
Μανόλη Κεφαλογιάννη”. ∆εν πειράζει, ας βρίζει τον Θέµο. Εγώ του δίνω οδηγίες 
τώρα για να µην πέσει στο λάκκο µε τα φίδια κι εκείνος. “Και αναµένεται πολύ 
σύντοµα να τεθεί επί τάπητος προκειµένου να αποφασισθεί η τύχη του”. Έχει γούστο, 
κύριε Κεφαλογιάννη, να έχετε υπογράψει καµιά σύµβαση µε τον Τσιτσιρίγκο µέσω 
Θαλασσινού. “Να σηµειώσουµε ότι το Πανεπιστήµιο Πειραιά δια του επικεφαλής του 
Ναυτιλιακού Τµήµατος καθηγητή Θαλασσινού συνηθίζει να κάνει παρεµβάσεις στα 
ναυτιλιακά δρώµενα της χώρας και να καταθέτει κατά τεκµήριο σωστές και γόνιµες 
προτάσεις”. Μα δεν ντρεπόµαστε; Κι από κάτω “Ελευθέριος Θαλασσινός, το σχέδιο 
για τη ναυτική εκπαίδευση”. Γιατί ο κ. Τσιτσιρίγκος έχει και τέσσερα πλοία για 
όσους δεν γνωρίζουν και ασχολείται µε τα ναυτιλιακά και µε τα υπόλοιπα. Λευτέρης 
Θαλασσινός: Σύνδεσµος και αρχιτέκτονας του οίκου των οικονοµικών πλάνων του κ. 
Τσιτσιρίγκου. Τι αποκαλύφθηκε στην προηγούµενη εκποµπή; Ότι αγνοούσε ότι είναι 
µέλος του ∆.Σ. σε εταιρία του Τσιτσιρίγκου και ότι αυτό είναι της εταιρίας, ναι, θα 
ήταν το τρίτο σχέδιο το δολοφονικό εκεί που δεν έπρεπε να µείνει λίθος επί λίθου. 
Και ότι βεβαίως το όνοµά του ήταν στην Εφηµερίδα της Κυβερνήσεως. Και ο κύριος 
αυτός όταν στριµώχτηκε στη γωνία δήλωσε ότι θα δείτε τι θα του κάνω εγώ αύριο µε 
τον δικηγόρο µου. Ναι. Όσο είδαµε εµείς, είδατε κι εσείς. ∆είτε το απόσπασµα για να 
περάσουµε στα υπόλοιπα». Ακολουθεί βίντεο µε αποσπάσµατα της τηλεφωνικής 
επικοινωνίας του κ. Θαλασσινού µε τον κ. Τριανταφυλλόπουλο στην εκποµπή 
«Κίτρινος Τύπος» της 16.10.2005. Η οθόνη είναι χωρισµένη στη µέση: από την 
αριστερή πλευρά εµφανίζεται ο κ. Τριανταφυλλόπουλος και από τη δεξιά 
φωτογραφία του κ. Θαλασσινού. Παραθέτουµε το απόσπασµα της συνοµιλίας τους:  
κ. Θαλασσινός: «Κ. Τριανταφυλλόπουλε, καλησπέρα». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Καλησπέρα σας». 
κ. Θαλασσινός: «Καλησπέρα και στους συνεργάτες σας και στους προσκεκληµένους 
σας. Είπατε στην αρχή ότι δεν θα απαντήσετε σε αθλιότητες που ακούστηκαν στο 
πρώτο θέµα του κ. Κεφαλογιάννη». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Σωστά». 
κ. Θαλασσινός: «Θα µου επιτρέψετε να διατηρήσω κι εγώ αυτό το δικαίωµα…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Βεβαίως». 
κ. Θαλασσινός: «…και να µην απαντήσω σε αθλιότητες, αλητείες, ψεύδη και 
συκοφαντίες». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Όπως;» 
κ. Θαλασσινός: «∆εν είµαι τηλεθεατής των εκποµπών σας, γιατί δεν είµαι της 
ζούγκλας και του κίτρινου τύπου». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Είναι φανερό αυτό. Όχι, γιατί δεν προλαβαίνατε από τις 
δουλειές που κάνατε». 
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κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Τώρα θα γελάσει όλη η Ελλάδα. Περιµένετε. Ακούστε 
κάτι: Σας άκουσα πολύ ώρα και τώρα οφείλετε να µου πείτε: ήσασταν µέλος του 
διοικητικού συµβουλίου της απάτης και της εταιρίας NESSA του Τσιτσιρίγκου ναι ή 
όχι;» 
κ. Θαλασσινός: «Πείτε µου πάλι, δεν σας άκουσα. Ποιας εταιρίας;» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «NESSA». 
κ. Θαλασσινός: «Καµία σχέση κ. Τσιτσι… κ. Τριανταφυλλόπουλε. Τώρα το ακούω 
από εσάς και αν πράγµατι είναι έτσι, αύριο το πρώτο πράγµα που θα κάνει ο 
δικηγόρος µου θα ασχοληθεί µε το θέµα αυτό». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ναι; Αύριο…Αύριο; Να απολύσετε τον δικηγόρο σας. 
Φύλλο της εφηµερίδας της Κυβερνήσεως µέχρι τον Ιούνιο του 2005 είστε µέλος της 
εταιρίας του απατεώνα. ∆είτε το».  
κ. Θαλασσινός: «∆εν το γνωρίζω, κύριε Τριανταφυλλόπουλε. ∆εν το ξέρω αυτό. Από 
εσάς… από εσάς το έµαθα».  
Στη συνέχεια εµφανίζεται πλάνο του κ. Θαλασσινού, το οποίο φαίνεται σαν να έχει 
ληφθεί από κρυφή κάµερα. Στην πάνω δεξιά πλευρά της οθόνης υπάρχει η ένδειξη Ο 
ΘΑΛΑΣΣΙΝΟΣ ΕΚΑΝΕ ΣΩΡΕΙΑ ΠΑΡΑΒΑΣΕΩΝ. Ο εκφωνητής λέει τα εξής: 
«Και αφού όλη η Ελλάδα είδε το φύλλο της εφηµερίδας της Κυβερνήσεως που 
φαινόταν η συνεργασία Θαλασσινού-Τσιτσιρίγκου δόθηκε ο λόγος ξανά στον κύριο 
Θαλασσινό».  Ακολουθεί δεύτερο απόσπασµα της συνοµιλίας του κ. 
Τριανταφυλλόπουλου µε τον κ. Θαλασσινό: 
κ. Θαλασσινός: «Κύριε Τριανταφυλλόπουλε, κύριε Τριανταφυλλόπουλε, ειλικρινά 
σας ευχαριστώ για την αποκάλυψη αυτή. Αύριο το πρωί ο δικηγόρος µου θα 
ασχοληθεί µε το θέµα και θα σας γνωστοποιήσω το αποτέλεσµα της όλης διαδικασίας 
που θα ακολουθηθεί». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Για πείτε µου κάτι άλλο…» 
κ. Θαλασσινός: «Όσο και αν φαίνεται περίεργο, κύριε Τριανταφυλλόπουλε, όταν 
έχεις να κάνεις µε έναν απατεώνα, ο οποίος γνωρίζει τα στοιχεία µου είναι κάτι το 
οποίο µπορεί να το κάνει και αυτό. Μην εκπλήσσεστε, δεν έχω τίποτα να κρύψω και 
δεν γνωρίζω το συγκεκριµένο περιστατικό. Αφήστε µε, όµως, να ολοκληρώσω». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆εν µου λέτε να σας ρωτήσω κάτι άλλο. Όχι, ένα λεπτό, 
ένα λεπτό, µιλάτε τόση ώρα, µέχρι που µας κατηγορείτε ότι κλέψαµε φωτογραφία και 
παραβιάσαµε πόρτα…» 
κ. Θαλασσινός: «Αφήστε µε να ολοκληρώσω, κύριε Τριανταφυλλόπουλε. Αφήστε µε 
να ολοκληρώσω».  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Αλλού ψάξτε τους κλέφτες. Εσείς δεν βρήκατε τον άλλον 
που έκλεβε τρισεκατοµµύρια, βρήκατε εµάς που κλέψαµε φωτογραφία;»  
κ. Θαλασσινός: «Είναι τιµή µου, κύριε Τριανταφυλλόπουλε, που είχα την ευθύνη να 
κυκλοφορήσουµε στην Ελλάδα αυτό το έγκριτο και έγκυρο περιοδικό». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Είναι και τιµή σας. Αυτόν τον δούρειο ίππο του 
Τσιτσιρίγκου το θεωρείτε τιµή εσείς που το υπηρετήσατε; Και να σας πω και κάτι 
άλλο. Να τις βλέπετε τις εκποµπές µου… Γιατί φαίνεται από εµένα…» 
κ. Θαλασσινός: «Κ. Τριανταφυλλόπουλε, κ. Τριανταφυλλόπουλε, ο τρόπος της 
δηµοσιογραφίας που ασκείτε, νοµίζω ότι σας δίνει το πλεονέκτηµα να έχετε πάντα το 
πάνω χέρι. Επιτρέψτε µου, όµως. Είµαι πανεπιστηµιακός, έχω δικαίωµα να µιλήσω 
και να πω τα πράγµατα…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆εν έχετε δικαίωµα να µου λέτε, όµως, ότι δεν γνωρίζατε 
ότι είστε µέλος του διοικητικού συµβουλίου της εταιρείας της κλοπής, η οποία βάσει 
της εφηµερίδας της κυβέρνησης έληξε τον Ιούνιο του 2005. ∆ηλαδή αντιλαµβάνεστε 
ότι εάν πάτε σε ένα δικαστήριο αύριο, γιατί αναγκαστικά µετά από αυτά θα πάτε, θα 

 11



πείτε στον πρόεδρο του δικαστηρίου ότι εγώ έγκριτος καθηγητής, που διαπαιδαγωγώ 
τα παιδιά σας, δεν γνώριζα ότι είµαι µέλος διοικητικού συµβουλίου, που αναγράφεται 
στην Εφηµερίδα της Κυβερνήσεως και θα γίνετε πιστευτός;»    
κ. Θαλασσινός:  «Βεβαίως, κύριε Τριανταφυλλόπουλε. Όταν έχεις να κάνεις µε έναν 
απατεώνα…Βεβαίως, κύριε Τριανταφυλλόπουλε, αύριο θα επιληφθεί ο δικηγόρος 
µου, κύριε Τριανταφυλλόπουλε. Θα σας στείλω και την αγωγή που θα ασκήσουµε αν 
αυτό σας ικανοποιεί. Αφήστε µε, όµως, να ολοκληρώσω. Η τηλεοπτική…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Όχι, δεν µε ικανοποιεί να λέτε ψέµατα δηµόσια. Και να 
λέτε ότι διαρρήξαµε τις πόρτες και κλέψαµε όταν δεν µπορέσατε να δείτε αυτόν που 
έκλεβε, κατά δήλωσή σας, τα τρισεκατοµµύρια…» 
κ. Θαλασσινός: «Λυπάµαι πάρα πολύ ενώπιον είκοσι φοιτητών… Είναι και στη 
διάθεσή σας τα περιουσιακά µου στοιχεία, κύριε Τριανταφυλλόπουλε». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Έτσι ε; Τι λέτε! Πρέπει να ντρέπεστε γι’αυτό που είπατε 
ότι διαρρήξαµε πόρτα και εάν είχαµε φωτογραφία, θα την βάζαµε την φωτογραφία 
σας εκεί».  
κ. Θαλασσινός: «Κύριε Τριανταφυλλόπουλε, δεν ντρέποµαι καθόλου. Έπρεπε εσείς 
να ντρέπεστε για την λάσπη και την αθλιότητα. Αφήστε µε, όµως, να ολοκληρώσω 
για να καταλάβετε το µέγεθος της παραπληροφόρησης που κατά συνήθεια ασκείτε». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Σωστά µιλάτε. Έχετε δίκιο. Βεβαίως, άθλιος είναι ο 
Φωτόπουλος και άθλιος είµαι κι εγώ. Βεβαίως και είµαστε άθλιοι…» 
κ. Θαλασσινός:  «Η συµµετοχή του εν λόγω κυρίου κύριε Τριανταφυλλόπουλε…»   
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «…γιατί πολιτικοί παράγοντες, οργανισµοί, ελεγκτικοί 
οργανισµοί, καθηγητές πανεπιστηµίου στην υπηρεσία του απατεώνα, να κλέβετε τα 
χρήµατα του κόσµου… και δεν ντρέπεστε;» 
κ. Θαλασσινός: «Προσπαθείτε να το αναγάγετε σε πολιτικό θέµα, δεν υπάρχει…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Και δεν ντρέπεστε και δεν κοκκινίζετε… δηµόσια 
τηλεόραση… να είναι το όνοµά σας στην εφηµερίδα της κυβερνήσεως ως µέλος του 
διοικητικού συµβουλίου της εταιρείας κλοπής και να µη ντρέπεστε να λέτε ότι δεν το 
ξέρατε». 
κ. Θαλασσινός: «Θα διεκδικήσω τα δικαιώµατά µου αµέσως αύριο, σήµερα». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Να πάτε να το κάνετε λοιπόν». 
κ. Θαλασσινός: «Θα γίνουν οι δέουσες ενέργειες». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Να πάτε να το κάνετε. Καλή σας µέρα».  
Στο σηµείο αυτό, το βίντεο φθάνει στο τέλος του. Η διάρκειά του ήταν  4΄ και 47΄΄.  
Στο στούντιο, ο παρουσιαστής αναφέρει τα εξής:  
«Να πάτε να το κάνετε. Και δεν έγινε τίποτα. Ο κύριος Αποστόλου δεν γνώριζε 
τίποτα. Προφανώς και ο κύριος Αδάµ Ρεγκούζας δεν θα γνωρίζει τίποτε, ο κύριος 
Θαλασσινός δεν γνώριζε ότι είναι στην εφηµερίδα της Κυβερνήσεως µέλος του 
διοικητικού συµβουλίου της µεγάλης απάτης. Ο Θεόδωρος Γκότσης, όµως, ο πρώην 
Αντιπρόεδρος της Αγροτικής Χρηµατιστηριακής, γνώριζε. Ακούστε τι γνώριζε κυρίες 
και κύριοι ο κ. Γκότσης: “Ο Θαλασσινός έκανε σωρεία παραβάσεων. Όταν ανέλαβε 
δεν υπήρχε ούτε ένας κόκκινος κωδικός στην εταιρεία. Εκείνη την περίοδο, το 2000, 
επί Θαλασσινού, η Αγροτική Χρηµατιστηριακή ήθελε να αγοράσει την 
TALANDIAN ΕΛ∆Ε, TALANDIAN ΕΛ∆Ε. Ήταν η εταιρεία του κυρίου 
Τσιτσιρίγκου, ΕΛ∆Ε Χρηµατιστηριακή µε 28 παραρτήµατα σε όλη την Ελλάδα”. 
Επειδή µερικοί λένε ότι θα ανοίξουν τον φάκελο του Χρηµατιστηρίου. Ακούστε τώρα 
τα υπόλοιπα: “Ο σηµερινός διευθύνων σύµβουλος της Αγροτικής Χρηµατιστηριακής, 
∆ηµήτριος Γκιζελής, µας δήλωσε ότι ο Θαλασσινός παρέδωσε την Αγροτική 
Χρηµατιστηριακή µε χρέος 13 εκατοµµυρίων ευρώ”. Πάµε να κάνουµε ένα µικρό 
διαφηµιστικό διάλειµµα για να δείτε και τη συνέχεια πόσο τραγική είναι».  Μετά το 
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διαφηµιστικό διάλειµµα, ακολουθεί παρέµβαση δηµοσιογράφου και σεισµολόγου 
σχετικά µε σεισµική δόνηση που έλαβε χώρα κατά τη διάρκεια της εκποµπής στην 
περιοχή του Αιγαίου. Στις 1:50΄:42΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) ο κ. 
Τριανταφυλλόπουλος προλογίζει βίντεο ως εξής: «Να δούµε τι είπε ο κ. Θεόδωρος 
Γκότσης για την Αγροτική Χρηµατιστηριακή και πως την κατάντησε ο κ. 
Θαλασσινός». Προβάλλεται απόσπασµα της τηλεφωνικής επικοινωνίας του κ. 
∆ηµήτριου Γκιζελή, διευθύνοντα συµβούλου της Αγροτικής Χρηµατιστηριακής στην 
εκποµπή «Κίτρινος Τύπος» της 16.10.2005. Το παραθέτουµε:  
∆. Γκιζελής: «Το ∆εκέµβριο του 1999, τα χρεωστικά υπόλοιπα, όχι οι κόκκινοι της 
Αγροτικής Χρηµατιστηριακής ήταν 32 εκατοµµύρια σε δραχµές. Όταν έφυγε ο κ. 
Θαλασσινός τον Φεβρουάριο, στο τέλος του Φεβρουαρίου του 2001, άφησε µια 
προίκα στην Αγροτική Χρηµατιστηριακή, συνολικού ύψους πλέον των 13 
εκατοµµυρίων σε ευρώ παρακαλώ». 
∆. Γκιζελής: «Ο κ. Θαλασσινός ανέλαβε πρόεδρος της Αγροτικής Χρηµατιστηριακής 
τον Ιούνιο του 1999. Εκείνη την εποχή δεν υπήρχαν στην Αγροτική 
Χρηµατιστηριακή κόκκινοι κωδικοί».  
Στη συνέχεια, προβάλλεται συνοµιλία δηµοσιογράφου της εκποµπής µε τον κ. 
Γκότση, πρώην αντιπρόεδρο της Αγροτικής Ασφαλιστικής. Στο πάνω δεξιά σηµείο 
της οθόνης υπάρχει η ένδειξη Ο ΘΑΛΑΣΣΙΝΟΣ ΕΚΑΝΕ ΣΩΡΕΙΑ ΠΑΡΑΒΑΣΕΩΝ. 
Κατά διαστήµατα εµφανίζονται στην οθόνη πλάνα του κ. Θαλασσινού, τα οποία κατά 
πάσα πιθανότητα έχουν ληφθεί µε κρυφή κάµερα και της Αγροτικής Τράπεζας της 
Ελλάδας. Το ρεπορτάζ, όπως αναφέρεται, έχει επιµεληθεί ο κ. Ανδρέας Μπελέγρης. 
Θ. Γκότσης: «Την παρακολούθησα την εκποµπή την προχθεσινή και άκουσα τον 
διευθύνοντα σύµβουλο που µίλησε για κόκκινους κωδικούς. Στην ίδια εκποµπή 
άκουσα τον κ. Θαλασσινό ότι είπε παρέλαβε κόκκινους κωδικούς. Επειδή ήµουν στην 
Χρηµατιστηριακή τον Ιούνιο του 1999, δεν υπήρχε ούτε µία δραχµή, για να µην πω 
ένα λεπτό κόκκινος κωδικός. Άραγε έχουµε ένα πρώτο ψέµα ότι παρέλαβε κόκκινους 
κωδικούς». 
∆ηµοσιογράφος: «Εσείς ζήσατε τον κ. Θαλασσινό;» 
Θ. Γκότσης: «Ναι». 
∆ηµοσιογράφος: «Όταν ήταν πρόεδρος στην…» 
Θ. Γκότσης: «…της Χρηµατιστηριακής». 
∆ηµοσιογράφος: «Στην Αγροτική Χρηµατιστηριακή». 
Θ. Γκότσης: «Ναι. Η συµπεριφορά του, θα λέγατε µε εξέπληξε. ∆εν θα ήταν η 
πρέπουσα. Ο κ. Θαλασσινός ενεργούσε όπως και µέχρι το τέλος που έφυγα και 
συνέχισε από ότι µάθαινα, µε δικό του στυλ management. ∆ηλαδή τί στυλ 
management; Ότι αγνοούσε τη χρηµατιστηριακή νοµοθεσία. ∆εν υπολόγιζε κανέναν, 
τίποτα, ας πούµε. Γι’αυτό και η Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς, όταν έκανε έλεγχο, βρήκε 
µια σωρεία παραβάσεων». 
∆ηµοσιογράφος: «Με την υπόθεση της TALANDIAN τι είχε γίνει ακριβώς τότε;» 
Θ. Γκότσης: «Με την υπόθεση TALANDIAN, µε τον κ. Τσιτσιρίγκο θέλετε να 
πείτε». 
∆ηµοσιογράφος: «Ναι, ναι, ναι». 
Θ. Γκότσης: «Την εποχή εκείνη εφηµολογείτο και στο Χρηµατιστήριο κάτω, ότι η 
ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΧΕ θα αγοράσει την TALANDIAN και ακουγόντουσαν διάφορα 
σχόλια εις βάρος, ας πούµε της TALANDIAN και της ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΧΕ γιατί να 
γίνει αυτό το deal, η αγορά εκ µέρους. Απ’όσο εφηµολογείτο τότε, ότι η 
TALANDIAN δεν είχε και ήταν µηδενικά τα κεφάλαια. ∆εν είχε κεφάλαια πλέον. Τα 
είχαν φάει. Ήταν τυχερή η τράπεζα ή µάλλον η Χρηµατιστηριακή που γλίτωσε ένα 
δισεκατοµµύριο δραχµές, άλλα τρία εκατοµµύρια ευρώ».  
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∆ηµοσιογράφος: «Ο κ. Θαλασσινός ήθελε την αγορά της TALANDIAN;» 
Θ. Γκότσης: «Την ήθελε, ναι». 
Στο στούντιο, ο κ. Τριανταφυλλόπουλος αναφέρει τα εξής: «Κυρίες και κύριοι, για να 
µάθετε λοιπόν ποιοι είναι οι παιδαγωγοί µας, ποιοι είναι οι συνεργάτες του κ. 
Τσιτσιρίγκου, ποιοι είναι οι άνθρωποι, οι οποίοι µπαινοβγαίνουν στα υπουργεία και 
αναλαµβάνουν και πόστα. ∆ιότι στην Αγροτική Χρηµατιστηριακή και σ’αυτά τα 
πόστα, τους γνωρίζετε, είναι άνθρωποι, οι οποίοι διορίζονται. ∆εν καταλαµβάνουν 
αυτές τις θέσεις µε την… µέσω διαγωνισµών. Βασίλης Μπένος, πρώην πρύτανης του 
Οικονοµικού Πανεπιστηµίου Πειραιά και σήµερα καθηγητής Στατιστικής. Το ΚΕΠ, 
λέει, κ. Μαρκόπουλε, Κέντρο Ερευνών του Πανεπιστηµίου Πειραιά, το οποίο είχε τη 
διαχείριση των µεταπτυχιακών προγραµµάτων, διαχειρίστηκε την τελευταία δεκαετία 
35 εκατοµµύρια ευρώ. Υπό την εποπτεία του κ. Θαλασσινού στο ταµείο του 
Πανεπιστηµίου και άλλων εννέα, δεν µπήκε δραχµή. 35 εκατοµµύρια ευρώ. Ο  
Βασίλης Μπένος στις 8 Απριλίου του 2005, αγαπητές φίλες και αγαπητοί φίλοι, 
καταγγέλλει το συµβάν µε επιστολή του στον πρωθυπουργό Κώστα Καραµανλή και 
την υπουργό Παιδείας Μαριέτα Γιαννάκου. Η κυρία Γιαννάκου προς τιµήν της ζητάει 
από το υπουργείο Οικονοµικών διενέργεια διαχειριστικού ελέγχου. Μέχρι σήµερα, 
όµως, δεν έχει γίνει κανένας έλεγχος. […] Σηµειωτέον ότι όταν ο κύριος Μπένος 
κατήγγειλε όλα αυτά, κύριε Μαρκόπουλε, και αγαπητοί κυρίες και κύριοι εδώ του 
τραπεζιού µας, πήραν πυροσβεστήρες µία οµάδα δηλώµενων φοιτητών και έβαλαν 
αέρα, πυροσβεστικό αέριο κάτω από την πόρτα του κ. Μπένου -παραλίγο να πεθάνει 
ο άνθρωπος- διώκονται οι κύριοι αυτοί και µεταξύ αυτών είναι και ο γιος του 
υφυπουργού Εξωτερικών, του κυρίου Σκανδαλάκη. Για να τα ξέρουµε όλα, κύριε 
Μαρκόπουλε, τι συµβαίνει σε αυτήν την κοινωνία. ∆είτε το». Προβάλλεται βίντεο σε 
σχέση µε το θέµα που αναφέρθηκε παραπάνω υπό την επιµέλεια του κ. Σωκράτη 
Γκιόλια. Στο πάνω δεξιά σηµείο της οθόνης εµφανίζεται η ένδειξη 35 ΕΚ. ΕΥΡΩ 
ΧΑΘΗΚΑΝ. Όσον αφορά τον καταγγέλοντα αναφέρονται τα ακόλουθα: «Το θέµα 
ήταν το εξής: Το Κέντρο Ερευνών του Πανεπιστηµίου Πειραιώς εµφανιζόταν να έχει 
µπει σε διάφορα προγράµµατα και να έχει εισπράξει γύρω στα 35 εκατοµµύρια ευρώ. 
Από αυτά τα χρήµατα όµως, δεν είχε µπει ούτε ένα ευρώ στα ταµεία του 
Πανεπιστηµίου, όπως διαβεβαιώνει ο προϊστάµενος λογιστηρίου, Ιωάννης 
Πατεράκης. Ανάµεσα στους καθηγητές που εµπλέκονται στο σκάνδαλο αυτό είναι 
και ο γνωστός µας κ. Λευτέρης Θαλασσινός. (στο σηµείο αυτό προβάλλεται πλάνο 
του κ. Θαλασσινού) […]  Ένας από τους επτά φοιτητές που συµµετείχαν στην 
επίθεση (κατά του κ. Μπένου) είναι και ο γιος του νυν υφυπουργού Εξωτερικών 
Παναγιώτη Σκανδαλάκη. Ο κ. Σκανδαλάκης ήταν τότε απλός βουλευτής της Νέας 
∆ηµοκρατίας στον νοµό Λακωνίας. Σήµερα είναι στο υπουργείο εξωτερικών δίπλα 
στο κύριο Μολυβιάτη. Πράγµατι απορούµε: τι σχέση µπορεί να έχει ο γιος του 
υφυπουργού µε τον κύριο Θαλασσινό και τα 35 εκατοµµύρια ευρώ που έχουν κάνει 
φτερά;»      Στις 1:58΄:42΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) προβάλλεται συνέντευξη 
δηµοσιογράφου της εκποµπής (επιµέλεια ρεπορτάζ: Σωκράτης Γκιόλιας) µε τον κ. 
Μπένο, πρώην πρύτανη του Πανεπιστηµίου Πειραιώς. Στο πάνω δεξιά σηµείο της 
οθόνης υπάρχει η ένδειξη 35 ΕΚ. ΕΥΡΩ ΧΑΘΗΚΑΝ.  
Β. Μπένος: «Εκµεταλλευόµενος -µε την καλή έννοια- το βήµα το οποίο µου παρέχει 
η εκποµπή του κ. Τριανταφυλλόπουλου, ήθελα να αναφέρω ότι κατά τα τελευταία 
έτη της θητείας µου και µετά από καταγγελίες που είχα από παράγοντες της 
πανεπιστηµιακής κοινότητας, έκανα µια προσωπική και σε βάθος έρευνα στη 
διαχείριση των εσόδων από τα µεταπτυχιακά προγράµµατα του Πανεπιστηµίου 
Πειραιώς. Η έρευνα αυτή δυστυχώς κατέληξε ότι η διαχείριση αυτή γίνεται έξω από 
τις κείµενες διατάξεις και έξω από τους κείµενους νόµιµους κανόνες που επιβάλλει η 
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πολιτεία και αναγκάστηκα τη διαδικασία αυτή να την καταγγείλω στις Αρχές, στις 
αρµόδιες Αρχές, δικαστικές και ελεγκτικές». 
∆ηµοσιογράφος: «Για τι ποσό µιλάµε;» 
Β. Μπένος: «Το ποσό που έχουµε διαχειριστεί έξω από τα συλλογικά όργανα του 
Πανεπιστηµίου, όπως προβλέπονται από τους νόµους, ανέρχεται γύρω στα 30 µε 35 
εκατοµµύρια ευρώ». 
∆ηµοσιογράφος: «Ο κ. Θαλασσινός είχε σχέση µε αυτά τα προγράµµατα;» 
Β. Μπένος: «Είναι διευθυντής ενός µεταπτυχιακού προγράµµατος εξ αυτών και 
πιστεύω ότι έχει τη σχετική αρµοδιότητα. Τον γνωρίζω αρκετό καιρό και εκείνο το 
οποίο έχω να πω είναι ότι οι διαπιστώσεις στις οποίες κατέληξε η δηµοσιογραφική 
έρευνα του κ. Τριανταφυλλόπουλου, είµαι πεπεισµένος πλέον ότι αφενός θλίβει την 
πανεπιστηµιακή κοινότητα για τέτοια γεγονότα, διότι απάδουν προς τις αρχές και τις 
αξίες τις οποίες πρέπει να υπηρετούν οι ακαδηµαϊκοί άνθρωποι. Πιστεύω, όµως, ότι 
ικανοποιείται κιόλας όταν βλέπει τέτοια αποτελέσµατα να βγαίνουν στην 
επικαιρότητα διότι πρέπει να θεραπεύονται και να αποτρέπονται από τον ακαδηµαϊκό 
χώρο».   
∆ηµοσιογράφος: «Και πόσοι καθηγητές είναι µέσα σε αυτό;» 
Β. Μπένος: «Το ευτύχηµα είναι ότι οι καθηγητές, αυτοί τους οποίους αφορά αυτή η 
διαχείριση, δεν πρέπει να υπερβαίνει το µέγιστο αριθµό των δέκα». 
∆ηµοσιογράφος: «Αρκετά µεγάλος». 
Β. Μπένος: «Είναι ευτύχηµα για την πανεπιστηµιακή κοινότητα». 
∆ηµοσιογράφος: «Είναι µεγάλος όµως ο αριθµός των δέκα». 
Β. Μπένος: «Βεβαίως είναι µεγάλος αλλά είναι µικρός εν σχέση µε τους 160 περίπου 
καθηγητές που έχουµε στο Πανεπιστήµιο». 
∆ηµοσιογράφος: «Είναι µικρός όµως και σε σχέση µε το µεγάλο ποσό. 35 
εκατοµµύρια ευρώ για δέκα καθηγητές να διαχειρίζονται για τα προγράµµατα».        
Β. Μπένος: «Ναι. Βέβαια». 
∆ηµοσιογράφος: «Χωρίς έλεγχο;» 
Β. Μπένος: «Μέχρι στιγµής δεν έχει γίνει κανένας έλεγχος. Στην τελευταία µου 
θητεία, τα δύο τελευταία χρόνια είχα µία περίεργη θα την έλεγα κόντρα µέσα σε 
εισαγωγικά από σχετική οµάδα καθηγητών, στην οποία και αναφέρθηκα στο επίπεδο 
των συλλογικών οργάνων, της Συγκλήτου και του πρυτανικού συµβουλίου. Αυτή η 
περίεργη κόντρα κατέληξε και στην επίθεση, που µου έγινε εναντίον µου, στις 26 
Σεπτεµβρίου του 2003, η οποία µου έγινε µέσα από κάποιους φοιτητές, οι οποίοι µε 
επεσκέπτοντο κατά διαστήµατα στο γραφείο µου και τελικά κατέληξαν να ρίξουν 
πυροσβεστήρα κάτω από την πόρτα του γραφείου µου µε τα επακόλουθα που 
προέκυψαν και τα οποία κατέληξαν βέβαια µε παρέµβαση του τότε υπουργού 
δικαιοσύνης στην Εισαγγελία και σήµερα παραπέµπονται φοιτητές να δικαστούν για 
κάποια αδικήµατα σοβαρά».  
Στο στούντιο αναφέρονται τα εξής: 
Μ. Τριανταφυλλόπουλος: «Και δεν έχουµε µία απάντηση αγαπητέ Γιώργο. Ούτε από 
υπουργό, ούτε από υφυπουργό για κανέναν από όλους αυτούς τους κυρίους που 
εµφανίζονται, που εµπλέκονται, που φαίνεται να προστατεύουν αυτό το κύκλωµα, 
που φαίνεται να εξοντώνουν έναν οικονοµικό ελεγκτή όπως ο Φωτόπουλος, που µου 
ήρθε η πληροφορία ότι την είχαν την άδεια του FOREIGN POLICY και είχαν 
µεσολαβήσει δύο πανεπιστηµιακοί για αυτήν την άδεια: ένας εξ αυτών ήταν ο 
συγκεκριµένος καθηγητής, ο κύριος Θαλασσινός». 
Γ. Οικονοµέας: «Να πω τώρα κάτι εγώ γιατί θα σκάσω; Γιατί ο κόσµος νοµίζει ότι τα 
Πανεπιστήµια είναι παράδεισοι. Εκεί είναι εκκλησίες. Λέω, λοιπόν, την απλή 
παρατήρηση: ότι ή έχει δίκιο ο πρύτανης, ο πρώην πρύτανης ενός ολόκληρου 
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πανεπιστηµίου ή δεν έχει. ∆εν ξέρω εγώ. ∆εν µπορώ να το ελέγξω αυτό. Σε κάθε 
περίπτωση είτε έχει δίκιο ο πρύτανης ή η άλλη πλευρά, αυτό που αποκαλύπτεται είναι 
ότι είναι ένα µπουρδέλο, δεν είναι πια ούτε πανεπιστήµιο και ούτε κράτος αυτό. Και 
επειδή η έννοια µπουρδέλο, κύριε Ντουκάκη, έχει πλέον επισηµοποιηθεί από επίσηµα 
χείλη κύριε…» 
Μέλος του πάνελ: «Είστε οπαδός του κυρίου Πάγκαλου;» 
Γ. Οικονοµέας: «…κύριοι βουλευτές. Όχι, είµαι και οπαδός του κυρίου Καραµανλή, 
που είπε για νταβατζήδες. Και νταβατζήδες χωρίς µπουρδέλο δεν υπάρχουν, χωρίς 
µπουρδέλα. Λοιπόν, λυπάµαι που το λέω, για αυτό το λόγο -και είναι πολύ σοβαρό 
αυτό το θέµα- για αυτό το λόγο επειδή έχουν το µυαλό τους πολλοί να τρώνε λεφτά, 
κύριε Αλευρά, και επί δική σας κυβερνήσεως βεβαίως τρώγανε πολλά, για αυτό 
παράγουµε µπουµπούνες και µπαίνουνε µε ενάµιση βαθµό στα πανεπιστήµια». 
Μ. Τριανταφυλλόπουλος: «Όχι επί δική σας τρώγανε πολλά. Επί δική σας τρώγανε 
και συνεχίζουν να τρώνε». 
Γ. Οικονοµέας: «Μα, είναι καθηγητές αυτοί; Είναι καθηγητές µερικοί από δαύτους; 
Με συγχωρείτε. ∆ηλαδή κάπου πρέπει πλέον να εξεγερθούµε, έτσι;» 
Μ. Τριανταφυλλόπουλος: «Σηµασία έχει ότι µετά από συµµετοχή σε µία εγκληµατική 
οικονοµική απάτη, ο άνθρωπος αυτός συνεχίζει να είναι καθηγητής στο πανεπιστήµιο 
και να µας απειλεί η σύζυγός του ότι θα πάµε εµείς φυλακή. Καταλάβατε ποιο είναι 
το θράσος του;» 
Γ. Οικονοµέας: «Εγώ δεν ξέρω αν έκανε ή δεν έκανε απάτη, εγώ ξέρω ότι είτε έχει ο 
Μπένος, ο πρύτανης δίκιο είτε ο άλλος». 
Μ. Τριανταφυλλόπουλος: «Όχι, για την απάτη του Τσιτσιρίγκου λέω και τη 
συµµετοχή του εκεί».   
Στη συνέχεια, ο παρουσιαστής αναφέρεται σε µία ακόµη τραπεζική απάτη του 
Τσιτσιρίγκου. Παρουσιάζεται σχετικό βίντεο.  
Γίνεται πάλι τηλεφωνική παρέµβαση από σεισµολόγο σχετικά µε τις σεισµικές 
δονήσεις στην περιοχή του Αιγαίου και η συζήτηση στο στούντιο επικεντρώνεται σε 
αυτό το θέµα. Στις 2:23΄:02΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) προβάλλεται για µία ακόµη 
φορά το πρώτο βίντεο της εκποµπής αυτής µε τη σύζυγο του κυρίου Θαλασσινού. 
Γίνεται πάλι παρέµβαση από δηµοσιογράφο και σεισµολόγους και το πάνελ συζητά 
και πάλι το θέµα των σεισµών.  Στις 2:35΄:40΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) προβάλλεται 
βίντεο όπου παρουσιάζεται επιστολή του κ. Τσιτσιρίγκου, στην οποία απαντά σε όλες 
τις κατηγορίες που του προσάπτονται.  Στη συνέχεια, η συζήτηση στο στούντιο 
περιστρέφεται γύρω από όλα τα θέµατα που έθιξε η σηµερινή εκποµπή.  
     
Β.  Κατά τη διάρκεια της εκποµπής «Κίτρινος Τύπος», που µεταδόθηκε την Κυριακή 
23 Οκτωβρίου 2005 από τις 23:00 έως τις 02:35, προβλήθηκαν τα εξής: 
Σήµανση: τρίγωνο σε πλαίσιο χρώµατος πορτοκαλί, κατάλληλο-απαραίτητη η γονική 
συναίνεση  
∆ιάρκεια σήµανσης: κατά την έναρξη επί 2 λεπτά και 55 δευτερόλεπτα, µετά την 
πρώτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την δεύτερη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά 
την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την πέµπτη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά.   
∆ιάρκεια επεξήγησης: κατά την έναρξη επί 25΄΄, µετά την πρώτη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την δεύτερη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την 
τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 
30΄΄, µετά την πέµπτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄ .   
Παρουσιαστής της εκποµπής: κ. Μάκης Τριανταφυλλόπουλος 
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Καλεσµένοι:  
Βασίλης Μπένος – Πρώην Πρύτανης του Πανεπιστηµίου Πειραιά και καθηγητής του 
τµήµατος στατιστικής, Αριστείδης Οικονοµίδης – ∆ικηγόρος, Μαριάννα Πυργιώτη – 
∆ηµοσιογράφος, Νίκος Γεωργιάδης , Γιάννης Τζανετάκος, Ρόη Παυλέα – ∆ικηγόρος   
Νίκος Μπίστης – Μέλος του Εθνικού Συµβουλίου του ΠΑΣΟΚ, Γιάννης 
Θεοδοσιάδης-Γιαννέλης – Βουλευτής της Νέας ∆ηµοκρατίας Λέσβου, Περικλής 
Μπαλοδήµος – ∆ικηγόρος, Ελένη Βουγλάνη. 
Στην έναρξη της εκποµπής, (8ο λεπτό µαγνητοταινίας) ο κ. Τριανταφυλλόπουλος 
παρουσιάζοντας τους καλεσµένους του αναφέρει:«Κοντά µου σήµερα είναι ο κ. 
Βασίλης Μπένος, πρώην πρύτανης του Πανεπιστηµίου Πειραιά και καθηγητής του 
τµήµατος στατιστικής. Ο κ. Μπένος µας είχε δώσει κάτι απίστευτες πληροφορίες για 
τον προκάτοχό του εκεί, τον κ. Θαλασσινό, ο οποίος αλώνιζε στις διάφορες 
υπηρεσίες, αλώνιζε στους Τσιτσιρίγκους, έκανε τα σχέδια των Τσιτσιρίγκων, 
εξαπατούσαν τον κόσµο. 3,5 τρις σε 19 χώρες. Φανταστείτε τι έκανε αυτός ο 
άνθρωπος και κατόρθωσε να φτιάξει και ένα δούρειο ίππο δίκην περιοδικού, το 
FOREIGN POLICY, που είναι φοβερό περιοδικό βέβαια αυτό, κάθε πολιτικός έχει τη 
φιλοδοξία να φιλοξενηθεί άρθρο του σε αυτό το περιοδικό, µαϊµού έβγαλε επτά 
τεύχη. Πήρε βέβαια την άδεια, αλλά ήταν ένα τεύχος εσωτερικής κυκλοφορίας και 
έγραψε και έβαλε µέσα τους πάντες, τον Καραµανλή, τον Παπανδρέου, την Ντόρα τη 
Μπακογιάννη και παγίδευε όλους τους πολιτικούς. Υπό ποια έννοια; Όταν θα 
συλλαµβανόταν µια µέρα βέβαια, θα αισθάνονταν άβολα οι άνθρωποι αυτοί όλοι. 
Αλλά αυτός δεν παγίδευε εκείνη την ώρα πολιτικούς, παγίδευε εκείνους που ήθελαν 
να επενδύσουν, τους επενδυτές. Και τους έπιανε και τους έτρωγε τα χρήµατα». 
Στη συνέχεια της εκποµπής, η συζήτηση επικεντρώνεται στο θέµα της απόπειρας 
δωροδοκίας του υφυπουργού κ. Γιακουµάτου από την κ. Βουγλάνη, των επιθέσεων 
κατά των εκποµπών του κ. Τριανταφυλλόπουλου ως «τηλεδικών» και των σχέσεων 
των Μ.Μ.Ε. µε την πολιτική εξουσία.     Στις 1:47΄:00΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) ο 
παρουσιαστής αναφέρει τα ακόλουθα: «Κυρίες και κύριοι, ο κ. Τσιτσιρίγκος αυτή η 
µεγάλη µορφή του µεγαλοαπατεώνα όπως τον αποκάλεσε ο δηµόσιος κατήγορος στο 
αµερικανικό δικαστήριο, στον οποίον έδωσε συγχαρητήρια όχι γιατί δεν τον 
συνέλαβαν οι αρχές οι αµερικανικές αλλά γιατί κατόρθωσε εκτός από το να τινάξει 
µια τράπεζα αµερικανική στον αέρα να κοροϊδέψει έξι-επτά από τους µεγαλύτερους 
γκάνγκστερ της Νέας Υόρκης και είπε αυτό το περίφηµο “fucking men” µέσα σε 
αµερικανικό δικαστήριο, ο κατήγορος ο αµερικανός. Αυτός, λοιπόν, ο Καρδιτσιώτης 
αετός Τσιτσιρίγκος, µας έστειλε µια επιστολή. Λέει: συµµετείχα µέχρι… και ο κ. 
Θαλασσινός, ο συνάδερφός σας (απευθυνόµενος στον κ. Μπένο), ο πρώην πρύτανης 
που ήτανε το πλυντήριο του κ. Τσιτσιρίγκου και σχεδίαζε όλα αυτά τα οικονοµικά 
παιχνίδια, διότι δεν είχε τις γνώσεις -ο άλλος ήταν αγράµµατος- , µας είπε ότι 
συµµετείχε µόνο στα τρία τεύχη ο Τσιτσιρίγκος. Βρήκαµε, λοιπόν, και τα πέντε 
τεύχη, γιατί µόνο πέντε τεύχη έβγαλε το FOREIGN POLICY. FOREIGN OFFICE 
ήταν τελικά του µεγαλοαπατεώνα. Το τελευταίο βγήκε τον ∆εκέµβριο του 2002. Για 
να δείτε τα ρεπορτάζ, τα άρθρα, τα άτοµα που είχε βάλει µέσα στο περιοδικό για να 
κοροϊδεύει τους επενδυτές: µικρούς των 1000, 2000 ευρώ, µεσαίους των 5000, 
10.000, 20.000 ευρώ και µεγάλους των 100.000, 200.000 και 300.000 ευρώ. Για 
δείτε».  Στη συνέχεια, προβάλλεται  το σχετικό βίντεο. Αρχικά παρουσιάζεται 
συνοµιλία του δηµοσιογράφου της εκποµπής µε τον καθηγητή κ. Θαλασσινό, η οποία 
φαίνεται σαν να έχει ληφθεί µε τη χρήση κρυφής κάµερας. Στο πάνω δεξιά σηµείο 
της οθόνης υπάρχει η ένδειξη Ο ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΕΙ ΟΤΙ 
ΕΞΑΠΑΤΗΘΗΚΕ ΑΠΟ ΤΟΝ ΤΣΙΤΣΙΡΙΓΚΟ. Τα λεγόµενά τους παρουσιάζονται µε 
τη µορφή υπότιτλων στο κάτω µέρος της οθόνης. Παραθέτουµε τη συζήτηση τους: 
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∆ηµοσιογράφος: «Γιατί τον βάλατε στο περιοδικό; Σαν επιχειρηµατία τον βάλατε 
µέσα στο περιοδικό; Ποιος ο λόγος να µπει ο Τσιτσιρίγκος;»  
κ. Θαλασσινός: «∆ιότι η συµφωνία αυτή ήτανε. Ότι για να µπει κάποιος σε ένα 
περιοδικό…έτσι; όταν πας να αγοράσεις ένα περιοδικό δεν θα ζητήσεις να µπει το 
όνοµά σου;» 
∆ηµοσιογράφος: «Α, ζητούσε να το αγοράσει λοιπόν;» 
κ. Θαλασσινός: «Να µπει στο µετοχικό κεφάλαιο». 
∆ηµοσιογράφος: «Να µπει στο µετοχικό κεφάλαιο. Ναι. Μέχρι να µπει, όµως, τον 
βάζατε στους τίτλους. Χωρίς να έχει µπει».  
κ. Θαλασσινός: «Βέβαια. Η συµφωνία αυτή ήτανε».  
∆ηµοσιογράφος: «Και µέχρι πότε ήταν στους τίτλους;» 
κ. Θαλασσινός: «Ε, στα τρία πρώτα τεύχη».      
Κατόπιν, παρουσιάζονται τρία τεύχη του περιοδικού FOREIGN POLICY. Στο πάνω 
δεξιά σηµείο της οθόνης υπάρχει η ένδειξη Σ’ΟΛΑ ΤΑ ΤΕΥΧΗ Ο ΤΣΙΤΣΙΡΙΓΚΟΣ. 
Ο δηµοσιογράφος εκφωνεί τα εξής: «Σε τρία τεύχη µας είπε ο κύριος Θαλασσινός ότι 
συνεργάστηκε µε τον Βασίλη Τσιτσιρίγκο αλλά η πραγµατικότητα για ακόµη µία 
φορά τον διαψεύδει. Πέντε τα τεύχη του περιοδικού και στα πέντε το όνοµα του κ. 
Τσιτσιρίγκου φιγουράρει. Πέρα από τα δύο πρώτα που τα έχουµε ήδη δείξει, τον 
βλέπουµε και στο τεύχος Ιούλιος-Αύγουστος του 2002 και στο Σεπτέµβριος-
Οκτώβριος και στο Νοέµβριος-∆εκέµβριος του 2002. Στο τεύχος Ιούλιος-Αύγουστος 
γράφει άρθρο ο Ευάγγελος Βενιζέλος µε τίτλο “ο Κίσιντζερ και η Κύπρος”. Στο 
επόµενο τεύχος ο Κώστας Καραµανλής επανέρχεται µε συνέντευξή του υπό τον τίτλο 
“η επανίδρυση του κράτους”. Στο τελευταίο τεύχος, Νοέµβριος-∆εκέµβριος 2002, η 
Γιάννα Αγγελοπούλου-∆ασκαλάκη γράφει για την επιστροφή των Ολυµπιακών 
Αγώνων στην πατρίδα τους. Ο Ευάγγελος Βενιζέλος αναφέρεται στην πρόκληση του 
2004». Κατά τη µετάδοση του βίντεο, κάθε φορά που ο δηµοσιογράφος αναφερόταν 
σε κάποιο συγκεκριµένο άρθρο ή κοµµάτι του περιοδικού, αυτό παρουσιαζόταν στην 
οθόνη. Ως συντάκτης του ρεπορτάζ εµφανίζεται ο κύριος Ανδρέας Μπελέγρης. Η 
διάρκειά του είναι 1΄ και 20΄΄.    Στο στούντιο, ο παρουσιαστής αναφέρεται στην 
υπόθεση του κ. Αποστόλου, ο οποίος εµφανίζεται ως ειδικός σύµβουλος του 
υπουργείου Οικονοµικών και είχε συνάψει ιδιωτικό συµφωνητικό µε την εταιρεία 
ΤΗΡΕΑΣ του κ. Τσιτσιρίγκου. (η υπόθεση αυτή συζητήθηκε εκτενώς στην εκποµπή 
“Ζούγκλα” της 20/10/2005).  Στη συνέχεια, συζητείται το θέµα της αναφοράς του κ. 
Φωτόπουλου, ελεγκτή Σ∆ΟΕ για τις υποθέσεις ξεπλύµατος χρηµάτων από τις 
εταιρείες του κ. Τσιτσιρίγκου.  Στις 2:23΄:05΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) προβάλλεται 
βίντεο αναφορικά µε την υπόθεση του κ. Καλύκα, η οποία έχει ως εξής: O κ. 
Καλύκας, πρόεδρος του κόµµατος των βασιλοφρόνων υπηρετούσε στο λιµενικό 
σώµα. ∆ιώχθηκε και µετά από 25 χρόνια επανήλθε στο λιµενικό σώµα από τον κ. 
Πασχαλίδη, τέως υπουργό εµπορικής ναυτιλίας, για ανθρωπιστικούς λόγους. 
∆ιώχθηκε και πάλι. Τον επανέφερε ο κ. Κεφαλογιάννης για να τον διώξει επίσης 
αφού ο κ. Καλύκας αποδείχθηκε ότι συµµετείχε σε παραβάσεις αλλά και σε 
«ερωτικές ταινίες». Στο βίντεο µε την ένδειξη Η ΜΕΓΑΛΗ ΜΕΤΑΓΡΑΦΗ ΤΟΥ 
ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗ παρουσιάζονται και µικρά αποσπάσµατα από ερωτική ταινία, 
στην οποία συµµετείχε ο κ. Καλύκας. Τα επίµαχα σηµεία είναι καλυµµένα µε 
µωσαϊκό και οι βωµολοχίες καλύπτονται µε «µπιπ».  Στις 2:31΄:35΄΄ αναφέρονται τα 
εξής: 
Β. Μπένος: «…Και λυπάµαι διότι συνάδελφοι εµπλέκονται σε τέτοιες υποθέσεις και 
µάλιστα για την περίπτωση αυτή του κ. Τσιτσιρίγκου µε συγκεκριµένο καθηγητή, 
εγώ νοµίζω ότι όχι µόνο η δραστηριότητά του στα πλαίσια της συνεργασίας του µε 
τον κ. Τσιτσιρίγκο πρέπει να ελεγχθεί, αλλά πρέπει να ελεγχθεί και η παρουσία που 
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είχε στις τηλεοπτικές εκποµπές σας. ∆ιότι ένας ακαδηµαϊκός εάν παρουσιάζει τέτοια 
εικόνα, νοµίζω ότι αυτό προσβάλλει γενικά τον ακαδηµαϊκό χώρο και πρέπει να γίνει 
έλεγχος και µάλιστα ο έλεγχος ο πειθαρχικός που πρέπει να γίνει, πρέπει να έχει σαν 
ντοκουµέντα, σαν αποδεικτικά στοιχεία τα βίντεο της εκποµπής σας».   
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Τι είναι τα 35 εκατοµµύρια ευρώ σας παρακαλώ; Γιατί έχω 
µια µεγάλη αγωνία γι’αυτή τη…» 
Β. Μπένος: «Εγώ έκανα µια µεγάλη έρευνα στο πανεπιστήµιο, τα δύο τελευταία 
χρόνια, η οποία έρευνα έγινε µετά από την επίθεση που µου έγινε εναντίον µου από 
οµάδα φοιτητών, επικεφαλείς των οποίων είναι καθηγητές, στις 26 Σεπτεµβρίου του 
2003, η οποία είχε ένα αντικείµενο που αφορούσε και στα µεταπτυχιακά. 
Ασχολήθηκα µε αυτή την έρευνα επισταµένως, το ερεύνησα το θέµα σε ακαδηµαϊκό 
επίπεδο, διαπιστώθηκαν κάποιες παρατυπίες, οι οποίες διαβιβάστηκαν στο Υπουργείο 
Παιδείας, αλλά διαπιστώθηκε όµως και µεγάλη οικονοµική παραβατική διαχείριση».  
κ. Τζανετάκος: «Ρεµούλα δηλαδή που λέµε. Ρεµούλα έτσι…» 
κ. Μπίστης: «Ποια περίοδο, κύριε πρύτανη; Ποια περίοδο; Ποια περίοδο;» 
Β. Μπένος: «Αυτό αναφέρθηκε… Αφορά, δυστυχώς, όλα τα χρόνια λειτουργίας 
συγκεκριµένων µεταπτυχιακών προγραµµάτων. Εγώ βέβαια το διαπίστωσα τώρα 
τελευταία». 
κ. Μπίστης: «Και επί δικής σας πρυτανείας;» 
Β. Μπένος: «Και επί της δικής µου πρυτανείας, αλλά βέβαια πρέπει να τονίσω ότι η 
διαχείριση αυτή γίνεται εκτός του Πανεπιστηµίου».  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Από δέκα καθηγητές».  
Β. Μπένος: «Γίνεται από το λογαριασµό…» 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆έκα καθηγητές δεν ήταν;» 
Β. Μπένος: «Το πολύ δέκα.»  
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Αυτά τα χρήµατα, λοιπόν, των µεταπτυχιακών της τάξεως 
των…. Η τρύπα είναι της τάξεως των 35 εκατοµµυρίων ευρώ».  
Β. Μπένος: «30 µε 35 εκατοµµυρίων ευρώ». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆εν µπήκε ούτε ένα ευρώ στο Ταµείο του 
Πανεπιστηµίου». 
Β. Μπένος: «Ούτε ένα. Είναι βεβαιωµένο. Εκείνο, το οποίο θέλω να τονίσω όµως 
είναι ότι µόλις το ανέφερα το θέµα δια ανοιχτής επιστολής, που αναγκάστηκα να 
κάνω στον Πρωθυπουργό και στην υπουργό Παιδείας, η υπουργός Παιδείας 
ανταποκρίθηκε αµέσως». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Αυτόµατα η κ. Γιαννάκου». 
Β. Μπένος: «Αµέσως. Εξέδωσε εντολή προς την Οικονοµική Επιθεώρηση, µάλιστα 
την κοινοποίησε και προς το γραφείο του Πρωθυπουργού και ο έλεγχος, ο οποίος 
έπρεπε να έχει αρχίσει, µέσα από τη διοικητική γραφειοκρατία δεν έχει ακουµπήσει 
ακόµα τίποτα. Γι’αυτό µέσα από την εκποµπή σας κι επειδή αυτή τη στιγµή µέσα από 
τη…» 
Μέλος του πάνελ: «Από πότε διετάχθη; Συγγνώµη που σας διακόπτω». 
Β. Μπένος: «Από το Μάιο µήνα. Απρίλιο µε Μάιο µήνα. Μέσα από την εκποµπή σας 
η οποία…» (έκπληξη στο πάνελ) 
κ. Τζανετάκος: «Ποια είναι η υπηρεσία η οποία καθυστερεί;» 
Β. Μπένος: «Η οικονοµική διαχείριση, η οικονοµική διαχείριση». 
Μέλος του πάνελ: «Θέµα χρόνου είναι κύριε Πρύτανη. Ας έρθει εδώ µετά από λίγο». 
κ. Τζανετάκος: «Η υπηρεσιακή επιθεώρηση τίνος;» 
Β. Μπένος: «Του υπουργείου οικονοµικών». 
κ. Τζανετάκος: «Του υπουργείου οικονοµικών». 
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κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Ναι, αλλά έχουµε τον Θαλασσινό του Τσιτσιρίγκου µέσα. 
∆εν είναι θέµα χρόνου πια». 
κ. Μπίστης: «Όχι, µισό λεπτό. Ήταν ο Θαλασσινός του Τσιτσιρίγκου, αλλά µη 
βάλουµε και όλους τους εννέα άλλους συναδέλφους του κ. Μπένου στο ίδιο 
τσουβάλι. Έτσι κ. Μπένο; Μην µπλέκουµε δηλαδή όλες τις υποθέσεις µαζί». 
Β. Μπένος: «Όχι». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «Θυµάστε όταν φώναζε ο Φίλιας ένα χρόνο πριν; Θυµάστε 
κ. Μπίστη; Ήσασταν και σε εκποµπή µε τον κύριο Φίλια εδώ, τον Βασίλη τον Φίλια, 
που φώναζε ένα χρόνο πριν: όταν ανοίξει ο Τριανταφυλλόπουλος τον φάκελο των 
χρηµάτων των πανεπιστηµίων, των µεταπτυχιακών και του καθηγητικού 
κατεστηµένου, θα φρίξει όλη η Ελλάδα. Εκεί να δείτε τι γίνεται». 
Μέλος του πάνελ: «Είναι γεγονός αυτό. ∆υστυχώς». 
κ. Τριανταφυλλόπουλος: «∆ηλαδή είναι απίστευτο αυτό. Τα λεφτά ποιων; Των 
παιδιών του κόσµου. Των πανεπιστηµίων, των πανεπιστηµίων…∆ιαφηµιστικό 
διάλειµµα».  
Μετά τη διαφηµιστική διακοπή, προβάλλεται βίντεο από την ∆ΟΥ Πειραιά, που 
προφανώς έχει ληφθεί µε χρήση κρυφής κάµερας σχετικά µε την χρησιµοποίηση 
χρηµάτων από το ταµείο για τα παιδικά χωριά SOS, πολιτιστικούς και αθλητικούς 
συλλόγους στην ασφάλιση των αυτοκινήτων των εφοριακών. Η συζήτηση στο 
στούντιο περιστρέφεται γύρω από το θέµα της δωροδοκίας των δηµοσίων λειτουργών 
και της δηµοσιογραφικής έρευνας γύρω από τη διαφθορά στους δηµόσιους θεσµούς.  
 
Γ.  Κατά τη διάρκεια της εκποµπής «Κίτρινος Τύπος», που µεταδόθηκε την Κυριακή 
30 Οκτωβρίου 2005 από τις 23:00 έως τις 02:10, προβλήθηκαν τα εξής: 
 Σήµανση: τρίγωνο σε πλαίσιο χρώµατος πορτοκαλί, κατάλληλο-απαραίτητη η γονική 
συναίνεση  
∆ιάρκεια σήµανσης: κατά την έναρξη επί 6 λεπτά και 10 δευτερόλεπτα, µετά την 
πρώτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την δεύτερη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά 
την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 3 λεπτά, µετά την πέµπτη διακοπή για 
διαφηµίσεις επί 3 λεπτά.   
∆ιάρκεια επεξήγησης: πριν την έναρξη µε καρτέλα επί 5΄΄ που αφορά τη σήµανση, 
κατά την έναρξη επί 30΄΄, µετά την πρώτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την 
δεύτερη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την τρίτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 
30΄΄, µετά την τέταρτη διακοπή για διαφηµίσεις επί 30΄΄, µετά την πέµπτη διακοπή 
για διαφηµίσεις επί 30΄΄.   
Παρουσιαστής της εκποµπής: κ. Μάκης Τριανταφυλλόπουλος 
Στο 33ο λεπτό της µαγνητοταινίας, ο κ. Μάκης Τριανταφυλλόπουλος παρουσιάζει τα 
θέµατα της εκποµπής τα οποία είναι τα εξής: το πρώτο αφορά την υπόθεση 
Σταθόπουλου, το δεύτερο την υπόθεση του βουλευτή κ. Καραµπίνα και το τελευταίο 
σύµφωνα µε τον παρουσιαστή: «Και το τρίτο θέµα είναι η µεγάλη υπόθεση του 
οικονοµικού σκανδάλου Τσιτσιρίγκου µε έναν άλλον εκλεκτό Καθηγητή 
Πανεπιστηµίου, τον κ. Ελευθέριο Θαλασσινό του Οικονοµικού Πανεπιστηµίου 
Πειραιά, ο οποίος ήταν η ψυχή αυτής της συµµορίας του Τσιτσιρίγκου, ήταν ο 
σκληρός δίσκος της εταιρίας του, που κατάκλεψε τον κόσµο: τριάµισι τρις -για να 
θυµάστε το νούµερο- δραχµές µε τη δράση του σε 19 χώρες του κόσµου. Εβδοµήντα 
µε εκατό δις υπολογίζονται αυτά τα οποία κατάκλεψαν από Έλληνες πολίτες: 
µικρούς, µεσαίους και µεγάλους επενδυτές». Στις 1:30΄:00΄΄ (ένδειξη µαγνητοταινίας) 
ο παρουσιαστής αναφέρει τα ακόλουθα:  «Και πρέπει ακόµη να σας πω ότι µπήκαµε 
ανορθόδοξα στο κύκλωµα, κ. Γούδη, της δική σας πανεπιστηµιακής κοινότητας. ∆ιότι 
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αργότερα θα µείνετε µε το στόµα ανοιχτό όταν θα δείτε ότι ο κορυφαίος καθηγητής 
του Οικονοµικού Πανεπιστηµίου του Πειραιά, ο οποίος είχε τις δηµόσιες σχέσεις µε 
κορυφαία πολιτικά πρόσωπα σε αυτόν τον τόπο και τα συµπαρέσυρε στο να µπουν σε 
αυτό το περιοδικό των πέντε εκδόσεων για να εξαπατήσουν τους επενδυτές έπαιζε… 
-ενός παρακρατικού οργανισµού- ο εγκέφαλος αυτής της µεγάλης κλοπής µε τον 
Τσιτσιρίγκο, έπαιζε µε κωδικούς νεκρών τα χρήµατα του κόσµου».             
 
Κατά τη διάρκεια της εκποµπής µε τον τίτλο ΖΟΥΓΚΛΑ  της 20.10.2005, 
προβλήθηκε βίντεο στο οποίο εµφανιζόταν η οικία του καθηγητού Λευτέρη 
Θαλασσινού και η σύζυγος αυτού η οποία απέφευγε τη συνοµιλία µε τον 
προστηθέντα από τον τηλεοπτικό σταθµό δηµοσιογράφο και σε κάθε περίπτωση δεν 
γνώριζε την καταγραφή της συνοµιλίας.  Πλέον τούτου, κατά τη διάρκεια της 
εκποµπής µε τον τίτλο ΚΙΤΡΙΝΟΣ ΤΥΠΟΣ της 23.10.2005, προβλήθηκε βίντεο 
περιέχον µαγνητοσκόπηση συνοµιλίας του ως άνω καθηγητού µε προστηθέντα από 
τον τηλεοπτικό σταθµό δηµοσιογράφο η οποία έχει καταγραφεί µε κρυφή κάµερα.  
Πρόκειται περί µαγνητοταινιών οι οποίες έχουν υλοποιηθεί µε αθέµιτο τρόπο και 
κατά το άρθρο 370 Α παρ. 2 του Π.Κ. κολάζονται ποινικώς.  Εποµένως, η προβολή 
των εν λόγω µαγνητοταινιών συνιστά σοβαρότατες εκτροπές.. ΄Όµως πλέον τούτων, 
η εκποµπή µε τον διακριτικό τίτλο ΚΙΤΡΙΝΟΣ ΤΥΠΟΣ της 23.10.2005 και 
30.10.2005, προβλήθηκε µε σύµβολο 3ης κατηγορίας αλλά η διάρκεια του συµβόλου 
ήταν 3΄ και 6΄΄ αντιστοίχως αντί της επιβαλλοµένης από τον νόµο διαρκείας των 10΄.  
Εξάλλου, κατά την πρώτη εκ των ως άνω εκποµπών προβλήθηκε διαφηµιστικό 
τρέηλερ της εκποµπής ΑΛ ΤΣΑΝΤΙΡΙ ΝΙΟΥΖ χωρίς σήµανση.  Για τις ως άνω 
εκτροπές, ενδείκνυται όπως επιβληθεί στον τηλεοπτικό σταθµό η διοικητική κύρωση 
του προστίµου.   
 
Λαµβανοµένης υπόψη της βαρύτητος της παραβάσεως, του εκ 13,3 % µεριδίου 
τηλεθεάσεως που συγκέντρωσε το πρόγραµµα, κατά το δεύτερο εξάµηνο του 2003, 
της εξ 105.525.033 ευρώ διαφηµιστικής δαπάνης του έτους 2003, του εξ 
28.370.985.524. δραχµών  ύψους της επένδυσης που έχει πραγµατοποιηθεί από τον εν 
λόγω σταθµό και του γεγονότος ότι έχουν επιβληθεί στον αυτό σταθµό µε τις 
αποφάσεις  201/2002, 203/2002, 214/2002, 4/2002, 68/2002, 78/2002, 91/2002, 
108/2002, 114/2002, 127/8.1.2003, 207/1.4.2003, 219/8.4.2003, 328/22.7.203, 
335/22.7.2003, 336/22.7.2003, 387/2.12.2003, 393/10.12.2003, 409/23.12.2003, 
10/20.1.2004, 17/27.1.2004, 126/6.5.2004, 188/22.6.2004, 245/27.7.2004, 
246/27.7.2004, 317/2.11.2004, 348/16.11.2004, 406/21.12.2004, 95/22.3.2005, 
11/5.4.2005, 125/11.4.2005, 126/11.4.2005, 127/11.4.2005, 139/12.4.2005, 
155/26.4.2005, 164/10.5.2005, 216/13.6.2005, 263/5.7.2005, 326/6.9.2005, 
355/20.9.2005, 370/20.9.2005, 415/18.10.2005, 431/25.10.2005, 455/15.11.2005, 
480/5.12.2005, 481/5.12.2005, 514/20.12.2005, 10/4.1.2006, 51/31.1.2006, 
61/1.2.2006, 93/21.2.2006, 124/16.3.2006, 192/11.4.2006, 194/11.4.2006, 
202/18.4.2006, 203/18.4.2006, 227/8.5.2006, 228/8.5.2006, 265/30.5.2006, 
266/30.5.2006,  διάφορες κυρώσεις, το εν λόγω πρόστιµο καθορίζεται στο ποσό των  
40.000 ευρώ.  Μειοψήφησαν εκ των µελών η Εύη ∆εµίρη και η ΄Ιρις Αυδή κατά τους 
οποίους το πρόστιµο θα έπρεπε να είναι 100.000 ευρώ.  
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Για τους λόγους αυτούς 
Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
Επιβάλλει στην εταιρεία µε την επωνυµία ALPHA ∆ΟΡΥΦΟΡΙΚΗ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ 
Α.Ε ιδιοκτήτρια του τηλεοπτικού σταθµού µε το διακριτικό τίτλο ALPHA 
CHANNEL τη διοικητική κύρωση του προστίµου των  40.000    ευρώ.     
 

Κατά το άρθρο 4 παράγραφος 3 του Ν. 2328/1995, όπως έχει µετά την δια του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόµενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά: 

 
1. Της εταιρείας ALPHA ∆ΟΡΥΦΟΡΙΚΗ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ Α.Ε. που εδρεύει στην 

Αθήνα, στο 40,2 χιλιόµετρο Αττικής Οδού ΣΕΑ 1 Μεσογείων-Παιανία, µε 
ΑΦΜ 094438520, ∆.Ο.Υ. ΦΑΕΕ Αθηνών. 

2. Του Γεωργίου Ψαρρά του Ιωάννου, κάτοικο Μελισσίων Αττικής, στην οδό 
Κορυτσάς 20, µε ΑΦΜ 015484902, ∆.Ο.Υ. Αµαρουσίου, ως νόµιµο 
εκπρόσωπο της εταιρείας. 

3. Του Ιωάννη Καληµέρη του Εδουάρδου, κατοίκου Φιλοθέης Αττικής, στην οδό 
Μπουµπουλίνας 8, µε ΑΦΜ 028125760 ∆.Ο.Υ. Ψυχικού, ως νοµίµου 
εκπροσώπου της εταιρείας. 

 

Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την 6η Ιουνίου 2006. 
 
 
 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ. 
 
 
 
 

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙ∆ΗΣ 
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